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 46שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 05.12.2021מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - חיים מר זברלו 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 
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o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o ה גזבר העיריי - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o מנהלת אגף קהילה - גב' ליאן אבוחצירה 

o מנהלת מחלקת גבייה - גב' סיון ריאבוי 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

מבנה מסוכן  –ת מבנים מסוכנים של חבר המועצה שי קינן בנושא סקיר –הצעה לסדר  .1

לעמידות מבנים עת נכנס לתוקף התקן הישראלי  1980ייחשב כל מבנה שנבנה עד ינואר 

 .413 1בפני רעידות אדמה ח"

 של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא קורקינטים. –הצעה לסדר  .2
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 של חברת המועצה קרן גונן בנושא התמריץ לגיוס סייעות. –הצעה לסדר  .3

 של חבר המועצה שחר האס בנושא הקמת ועדת שקיפות עירונית. – הצעה לסדר .4

 קרן ידידי חולון. -של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .5

 כריתת שד' עצים ברח' סרלין. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .6

 מוניות שירות ותחבורה בסופי שבוע. -של חבר המועצה בר שי בנושא  –שאילתא  .7

 חוג לכל ילד. -של חבר המועצה בר שי בנושא  –שאילתא  .8

 מנוף ליד גן ילדים. –של חברת המועצה שני כהן בנושא  –שאילתא  .9

 הסכם קיבוצי של רשת קהילה ופנאי. -של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -שאילתא  .10

 צופרים. –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  – שאילתא .11

 לפקודת העיריות. 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .12

הארכת תוקף גביה לפי חוק העזר לחולון )שרותי שמירה אבטחה וסדר ציבורי(, התשע"ח  .13

– 2018. 

, ואישור 2022לתיקון תבחינים לתמיכה בספורט חלוקה בשנת התקציב  אישור מועצה .14

 חלוקת כספי התמיכות לאגודות הספורט.

 אישור הסכם עם נת"ע למסירת מבנה פסגות, גוש חלקה.  .15

 )מצ"ב(. מסלקה, לגב' רונית ראדפר עובדת מתן הרשאה לקבלת מידע בחשבונות העירייה .16

 אישור לעבודה עם מנהל תיקים. .17

 אישור מועצת העיר לחלוקת מלגות: .18

או ע"י עמותות מוסדרות או ע"י  –לפי מצ'ינג, ובתנאי שתושבי העיר והמתנדבים  .א

 גופים מוכרי המל"ג.

 פי עירייה בלבד(.מלגת מצויינות לתושבי העיר )כס .ב

 מלגה לתושבי העיר יוצאי הקהילה האתיופי )כספי עירייה בלבד(. .ג

 .מלגת מצוינוער .ד

 השנתי(. כולן במצטבר עד גובה הסע' התקציבי שאושר לנושא בתקציב העירייה .ה

 אישור אכיפה דיגיטלית בנתיבי תחבורה ציבורית.  .19

 .36-38אישור המלצות פרוטוקול וועדת השכירות סרלין  .20
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 ת חובות בהסדרי פשרה.מחיק .21

 .2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .22

 .2021עדכון תקציב פתוח לשנת  .23

 גימנסיה נבון. -הארכת שירות לגב' קונין טטיאנה לבורנטית מדעית  .24

 מינוי מר דרור שלו כדירקטור נציג רשות התאגיד "מי שקמה". .25

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 540פרוטוקול מס'  46

מבנה מסוכן  –של חבר המועצה שי קינן בנושא סקירת מבנים מסוכנים  –הצעה לסדר  .1

עת נכנס לתוקף התקן הישראלי לעמידות מבנים  1980ייחשב כל מבנה שנבנה עד ינואר 

 . ירד מסדר היום.413 1בפני רעידות אדמה ח" 

 היום.של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא קורקינטים. ירד מסדר  –הצעה לסדר  .2

 היום. של חברת המועצה קרן גונן בנושא התמריץ לגיוס סייעות. ירד מסדר –הצעה לסדר  .3

 עירונית. של חבר המועצה שחר האס בנושא הקמת ועדת שקיפות –הצעה לסדר  .4

 קרן ידידי חולון. -של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .5

 צים ברח' סרלין.כריתת שד' ע –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .6

 מוניות שירות ותחבורה בסופי שבוע. -של חבר המועצה בר שי בנושא  –שאילתא  .7

 חוג לכל ילד. -של חבר המועצה בר שי בנושא  –שאילתא  .8

 מנוף ליד גן ילדים. –של חברת המועצה שני כהן בנושא  –שאילתא  .9

 קהילה ופנאי.הסכם קיבוצי של רשת  -של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -שאילתא  .10

 צופרים. –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  – שאילתא .11

לפקודת  338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .12

 העיריות.

הארכת תוקף גביה לפי חוק העזר לחולון )שרותי  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .13

 .2018 –שמירה אבטחה וסדר ציבורי(, התשע"ח 

תיקון התבחינים לתמיכה בספורט חלוקה בשנת  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .14

 .וקת כספי התמיכות לאגודות הספורט, ואישור חל2022התקציב 
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 ההסכם עם נת"ע למסירת מבנה פסגות, גוש חלקה.  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .15

לגב'  שבונות העירייהמתן ההרשאה לקבלת מידע בח מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .16

 רונית ראדפר עובדת מסלקה.

 האישור לעבודה עם מנהל תיקים. מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .17

 אישור מועצת העיר לחלוקת מלגות: מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .18

או ע"י עמותות מוסדרות או ע"י  –לפי מצ'ינג, ובתנאי שתושבי העיר והמתנדבים  .א

 .גופים מוכרי המל"ג

 מלגת מצויינות לתושבי העיר )כספי עירייה בלבד(. .ב

 מלגה לתושבי העיר יוצאי הקהילה האתיופי )כספי עירייה בלבד(. .ג

 מלגת מצוינוער . .ד

 השנתי. כולן במצטבר עד גובה הסע' התקציבי שאושר לנושא בתקציב העירייה .ה

 ת. האכיפה דיגיטלית בנתיבי תחבורה ציבורי מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .19

-36המלצות הפרוטוקול של וועדת השכירות סרלין  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .20

38 . 

 מחיקת החובות בהסדרי פשרה. מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .21

 .2021עדכון התקציב רגיל לשנת  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .22

 .2021עדכון התקציב פתוח לשנת  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .23

הארכת השירות לגב' קונין טטיאנה לבורנטית מדעית  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .24

 גימנסיה נבון. -

מינוי מר דרור שלו כדירקטור נציג רשות התאגיד  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .25

 "מי שקמה".

 פרוטוקול

ן המניין מספר טוב חברים, אני פותח את הישיבה. ישיבת מועצת העיר שמ מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הראשון, הצעה לסדר של שי קינן, בבקשה. 46

 

 .הצעה לסדר של החבר שי קינן בנושא סקירת מבנים מסוכנים .1

כן מוטי, בשעתו כמדומני יומיים אחרי קריסת המבנה אז הגשתי בקשה  מר שי קינן:

לסקירת מבנים מסוכנים. אותה בקשה שלמעשה אפילו אתה ביקשת 
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תנו אחרי נפילת העמוד, אפילו אחרי נפילת העמוד, סקירת עמודים. אז מאי

למעשה זו אותה בקשה שהרעיון מאחוריה היה שיש אנשים שידם אינם 

משגת. בדרך כלל הם דווקא גרים בבניינים האלה ואולי הם יימנעו מבדיקת 

המבנה בגלל קושי כלכלי. אבל בהחלטה טובה שלך מוטי הייתה איזושהי, 

ינוי של מדיניות שהיה מאוד מקובל עליי. מי שהתקשר וביקש בשעתו היה ש

, הוא שלח צילומים, סרטון ולא גבו ממנו עבור הבדיקה וזה מבנהבדיקת 

הניח את דעתי. אלא מה מוטי? שאני משער, אני לא יודע את המספרים יש 

פה דרג מקצועי אולי הם יודעים את המספרים, אני משער שבעקבות קריסת 

מבקש רק באותם ה נבדקו מספר, מאות של בניינים ולכן מה שהייתי המבנ

בניינים שנמצא שהייתה הצדקה לבדיקה והם נמצאו בדרגת מסוכנות כזו 

או אחרת, הייתי מבקש שלבניינים האלה תינתן עדיפות בטיפול. אז אני נסוג 

מההצעה הזו כי היא טופלה כפי שאמרתי, לא חויבו אותם אנשים. אבל 

ובעתיד בניין כזה יבקש בקשה להתחדשות עירונית, שתינתן לו במידה 

 העדיפות על פני בניינים אחרים. זו בקשתי. 

 זה בלאו הכי סקר של כל העיר. מר יעקב מזרחי:

נכון, כי ראש העירייה שם באופן טוב, ומי שהתקשר וביקש בדיקה לא חויב  מר שי קינן:

 עבורה. 

 קיים?זה עדיין  עדיין? מר יעקב מזרחי:

 לפי מה שאני יודע כן.  מר שי קינן:

מה שהיה, זו הייתה, הייתה פאניקה והיו חששות של אנשים. אז לא, לא  מר מוטי ששון:

עשינו את הדבר הזה. כאילו, מיד יצאנו לשטח לבדוק אם הכול בסדר. אחרי 

זה הייתה רגיעה אבל זה לא כלום. אתה מבין, אין דבר כזה. אני רק אקרא 

תשובה אבל ברור שאם נראה פתאום כמו שאתה אומר, אנחנו נרצה לך את ה

 לבדוק את זה. 

 עוד הפעם? מר שי קינן:

 הייתה עלייה, מר מוטי ששון:

 כן, ברור. מר שי קינן:

ומטבע הדברים יש את הירידה. אם נראה דברים שהם חריגים אנחנו נעשה  מר מוטי ששון:

 את זה. 

רק שבאותם בניינים שהם, בדיוק, יוסי הבין אותי.  כן, אבל הכוונה היא מר שי קינן:

באותם בניינים רק שנמצאה דרגת מסוכנות כזו או אחרת, לא דרגת 

 מסוכנות מיידית שאנחנו מפנים, דרגת מסוכנות כזו או אחרת.

 אתה אומר תבדוק לגופו של עניין. מר מוטי ששון:
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ירוקרטיה העירונית שתינתן לא, בדיוק. שבאותם בניינים יהיה אצלנו בב מר שי קינן:

 להם עדיפות על פני בניינים אחרים.

 בסדר, אוקיי. מר מוטי ששון:

 תודה רבה.  מר שי קינן:

 אפשר להוריד מסדר היום ברשותך? מר יעקב מזרחי:

 אבל למה שלא נצביע על זה? ואם מוטי מסכים? מר שי קינן:

משיכים את הנוהל הזה. הוא בא אני אומר אנחנו מבצעים את זה. אנחנו מ מר מוטי ששון:

 להצעה, הוא מוריד את זה מסדר היום. הגענו להסכמה. 

 זו הצעה לסדר.  מר יוסי זיידה:

 לא, איך יכול להיות? מר בר שי:

כי הוא ביקש להסב את זה להצעה לסדר, מה זאת אומרת איך יכול להיות?  מר יוסי זיידה:

 שי זה לבקשתך הוסב להצעה לסדר?

 אני לא ביקשתי הצעה לסדר. :מר שי קינן

 שי, לא. זה אני שואל אותך עכשיו, לא אמרתי. מר יוסי זיידה:

 לא, בסדר. אבל אני רק מבקש, אני רק מבקש, מר שי קינן:

רק להעביר. זה הייתי צריך להגיד בהתחלה. פנה אליי שי ואמר 'הגשתי  מר יוסי זיידה:

מבקש להסב אותה להצעה בקשה לישיבה שלא מן המניין, זה לא קרה. אני 

 לסדר'. זה נכון?

 לא ביקשתי להסב אבל, אבל ביקשתי שהיא תעלה.  מר שי קינן:

 אז מה ביקשת שיעלה? מר יוסי זיידה:

 בסדר, רגע.  מר שי קינן:

 אפילו אישרת לי לנסח את זה. מר יוסי זיידה:

ר, אני לא אני לא מתווכח איתך. אם זו הפרוצדורה כדי שתעלה אז בסד מר שי קינן:

 מתנגד.

 אבל זה עלה, כך זה עלה.  מר יוסי זיידה:

 דקות במקום דיון שלם. 10עכשיו זה רק  מר בר שי:

אין לי עניין כזה, הכול בסדר. זה לא העניין. אין לי עניין לעכב. אני רק מבקש  מר שי קינן:

 מוטי שכן נצביע על הסיפא של הדברים שזה אומר,

 מר לך פה עכשיו,אבל אני או מר מוטי ששון:

 מה? מר שי קינן:
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 אתה אמרת שאתה רוצה, מר מוטי ששון:

 זה לפרוטוקול. מר יוסי זיידה:

 לא, לא הבנת אותי. אני מרוצה מהנוהל הקיים, נכון.  מר שי קינן:

 אז בסדר. מר מוטי ששון:

אני רק אומר, זה קשור לסיפא של דבריי. אני רק מבקש שנצביע על החלק  מר שי קינן:

אומר שאותם בניינים שנבדקו לאחרונה ונמצאו בדרגת מסוכנות כזו או ש

 אחרת, תינתן להם עדיפות בבירוקרטיה העירונית. 

 מטפלים בהם. אז אני אומר לך זה קיים.  מר מוטי ששון:

 קיים וימשיך להתקיים. מר יוסי זיידה:

 קיים וימשיך להתקיים. מר מוטי ששון:

 אוקיי, בסדר.  מר שי קינן:

 אני עובר להצעה הבאה, יעקב מזרחי. ירד מסדר יום.רבה,  תודה ר מוטי ששון:מ

 

 הצעה לסדר של החבר יעקב מזרחי בנושא קורקינטים. .2

מוטי, יש לנו בעיר חולון. אתם נמצאים כרגע, העיר נמצאת בפיילוט של, אני  מר יעקב מזרחי:

וט מסוים יודע שזה לא משהו של מכרז שזכה פה איזה יזם. זה איזה פייל

 שעובד כרגע על נושא הקורקינטים, נכון? אוקיי. זה פיילוט. 

 סוג של. מר זוהר נוימרק:

מה שקורה בעיר זה סדום ועמורה. סדום ועמורה מוטי, קורקינטים על  מר יעקב מזרחי:

המדרכות, בכניסות לבתים, בכבישים. עכשיו, אני מבין, אם הפיילוט הזה 

ברה. הרי החברה כל קורקינט שנמצא הוא לא עובד נכון, תקראו לח

באיזשהו מקום יודעת בדיוק איפה הוא נמצא. אם אותה חברה יודעת 

הוא הניח אותו ברחוב  17:00שיעקב מזרחי לקח את הקורקינט הזה בשעה 

, אם הוא לא עומד נכון אותו יעקב מזרחי יקבל דו"ח. יש 9אריק איינשטיין 

אין פה שליטה, אין פה סדר.  להם מעקב מי האחרון שלקח את זה. אבל

 עגלות לא יכולות לעבור, אי אפשר להיכנס לכניסות של בניינים. 

 אחרי שהוא שם את זה שם, מישהו בא, הפיל את זה. מר יפת צדקה:

אתה לא מבין, סדום ועמורה מה שהולך עם הקורקינטים האלה. עכשיו, אם  מר יעקב מזרחי:

 הנושא הזה,

 הסדיר להם מקום מסודר כמו בתל אביב.חייב ל מר זוהר נוימרק:
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אם הוא יחנה על המדרכה בצורה מסודרת אין לי בעיה. עזוב, בוא לא נהיה  מר יעקב מזרחי:

 אחורה מערים אחרות. אני זורם עם זה, זה בסדר. 

 יעקב אני רוצה לענות לך.  מר מוטי ששון:

ין הזה. לפני כבר שנה וחצי, רגע, זה יצא לסדר אז אני רוצה רק חצי דקה בעני מר שי קינן:

לא מגזים, הנושא עלה בועדת בטיחות בדרכים או תחבורה, אני לא זוכר, של 

 ולדימיר.

 ועדת תנועה. אדר' מימי פלג:

 ועדת תנועה. מר זוהר נוימרק:

ועדת תנועה, יפה. ואז הצעתי שנעשה כמו בתל אביב. אני כשזה התחיל בתל  מר שי קינן:

אני רוצה לראות איך זה עובד'. הלכתי, הורדתי אביב והלכתי, אמרתי '

אפליקציה, הכנסתי כרטיס אשראי. אני נוסע בבן יהודה לכיוון הנמל ואני 

רוצה להיפטר מהמכשיר הזה ואני לא יכול, אני משתגע. עכשיו, אני חולוני 

אז אני לא יודע גם איך נפטרים מהמכשיר הזה. עד, לא, במקרה הזה כן 

חנו מרחק שנות אור מהם. אז אני, עד שעבר תל אביבי מהסיבה הפשוטה שאנ

אמרתי לו 'תשמע אני כבר רבע שעה מסתובב אני לא יודע איך להיפטר 

מהמכשיר הזה'. הוא אומר לי 'מה קרה לך? פה בנמל יש איזה ריבוע 

משורטט, לך תכניס את הקורקינט לשם ואתה נפטר מהויזה'. אז הצעתי את 

הועדה הסכימו איתי. הועדה היא ועדה מייעצת  זה בועדת תנועה. כל חברי

מוטי, אבל לפחות תקרא את ההמלצות. אם נעשה את זה בחולון מסתיים, 

 כל הבלאגן הזה מסתיים. לא תראה קורקינטים בכל העיר.

מוטי יש לי שאלה, כמה זמן זה פיילוט? הוא מדבר על שנה וחצי שהוא דיבר  מר יעקב מזרחי:

 על זה.

 ן, לפני שנה וחצי כבר. כ מר שי קינן:

 הפיילוט הוא מעל שנה וחצי? מר יעקב מזרחי:

 רגע, מר מוטי ששון:

 זה נורמלי? זה פיילוט? מר יעקב מזרחי:

 אני רוצה לענות לך. מר מוטי ששון:

 זה כבר לא פיילוט, זה כבר, מר יעקב מזרחי:

סם קול קורא יעקב, במסגרת פיילוט שנערך בעיר בשנה האחרונה, פור מר מוטי ששון:

חברות כאשר כל אחת  3לחברות השכרת הקורקינטים. נענו, לפרסום נענו 

כלים  150-כלים בעיר. בפועל משנה ל 200כלים, עד  250מהן הוגבלה עד 

כלים שבעיר בכל רגע נתון. במסגרת הקול  500-בעיר. כלומר סך הכול פחות מ

חות שלהם בשם הקורא החברות התחייבו לפעול כחוק לרבות ענייני הבטי
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שוכרי הכלים. אין בסמכות העירייה לדרוש פרסום הסכמים של החברה עם 

צדדים שלישיים פרטיים. חלק מהתנאים להם התחייבו החברות הוא לעניין 

מניעת השארת כלים כמפגע ולרוחב המדרכה. כאשר מאותר כלי במצב כזה 

י לחברה יש אם על ידי תלונה למוקד ואם בסיור של מפקחים עירוניים, אז

זמן קצוב לפנות או להסדיר את המפגע ואם לא, היא נקנסת ישירות והן 

חיפוש אחר המשתמש יש, שהשאיר ככה את הכלי. הם תופסים אותם. בפועל 

 מסתבר כי יש מעט פניות מסוג זה למוקד העירוני,

 ברור. מר יעקב מזרחי:

 מתקשר למוקד, לא, כי המוקד, המוקד אומר לך, לא אתה גב' אלינור מטלון:

 רגע, אני עונה, אלינור, אלינור לא להתפרץ. מר מוטי ששון:

 זה לא נכון. גב' אלינור מטלון:

בפועל מסתבר כי יש מעט פניות מסוג זה למוקד העירוני כאשר השיטור  מר מוטי ששון:

העירוני או הפיקוח מאתרים כלי במצב כזה במהלך סיורם, הם מזיזים 

 ים לטיפול החברות. לעניין אכיפת,באופן יזום ולא ממתינ

 הם נותנים דו"ח? מר חיים זברלו:

יש דו"ח. לעניין אכיפת הרכיבה עצמה, גיל הרוכב, אמצעי הבטיחות ומסלול  מר מוטי ששון:

הרכיבה, חלק מהסעיפים אינם בסמכות עירונית אלא רק בסמכות של 

 המשטרה וחלק נאכפים דוגמת כניסת הכלים לגינות ציבוריות. 

 אוקיי, מר יעקב מזרחי:

 מוטי אפשר שאלה? מר שי קינן:

 דקה, דקה, מר יעקב מזרחי:

 יש פה כמה דברים שלא נכונים. גב' אלינור מטלון:

תן לי, זה שאילתא שלי. יש לי שאלה. אוקיי, נכון לא בסמכות העירייה. אתה  מר יעקב מזרחי:

ה לשים כשאתה לוקח אחריות על מישהו שבא לפה, מקבל את האופצי

 קורקינטים. למה אתה לא שומר על הכללים?

 מה זה לא שומר? מר מוטי ששון:

 שומר על הכללים. מר יעקב מזרחי:

 מוטי, מוטי, מר שי קינן:

 למה הפקחים, מר יעקב מזרחי:

 מוטי, מר שי קינן:

 הציבור לא יודע, מר יעקב מזרחי:
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 שאלת שאלה, תן לענות.  שאלת שאלה? מר מוטי ששון:

דקה, דקה. הציבור אבל לא יודע שניתן להגיש תלונות. אם אתה תפרסם  עקב מזרחי:מר י

מחר מודעה של עיריית חולון שהציבור רשאי להגיש תלונה כשהוא רואה 

קורקינט שחוסם את התנועה שלו בכניסה לבית, אתה תראה שהמוקד שלך 

 יהיה מוצף תלונות. הם לא יודעים את זה.

הם מתקשרים למוקד אבל המוקד זה לא אנחנו. אני הייתי שם שבוע לא,  גב' אלינור מטלון:

 שעבר.

 יעקב, מר מוטי ששון:

 הנה, תשמע. תשמע.  מר יעקב מזרחי:

 מוטי, מר שי קינן:

 מתקשרים למוקד, המוקד אמר תתקשרי לחברה עצמה.  גב' אלינור מטלון:

 זה נגמר העניין. שאלת הבהרה זה רק מגיש ההצעה. הוא שאל שאלה, ב מר מוטי ששון:

אני אוסיף מידע. במסגרת הקול הקורא, במקור באמת זה תוכנן לשנה אבל  עו"ד יונת דיין:

בגלל הקורונה הארכנו את זה קצת כי הקורונה הייתה תקופת זמן לא 

מייצגת מספיק עם הסגרים, עם מגבלות התנועה וכן הלאה. במסגרת הקול 

ידע הסטטיסטי שלהן. איפה הקורא החברות משתפות עם העירייה את המ

מושארים הכלים, איפה מחפשים יותר כלים, איזה מסלולים הכלים עושים 

 בעיר. זה כדי שאפשר יהיה לבנות תמונת מידע טובה יותר ואז לצאת להליך,

 הם זרוקים בכל העיר.  מר חיים זברלו:

גיע ולקנוס את מעבר לפיילוט כזה, לתקופת ניסיון. לגבי הקנס, כדי לה עו"ד יונת דיין:

המשתמש אנחנו חייבים ביטול סודיות גם ממנו וגם מהחברה. אנחנו לא 

 יודעים מי השאיר את הכלי. הקנס מושת במידת הצורך על החברה, זה חלק,

 טוב מאוד. גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא מצוין, זה דבילי. מר שי קינן:

 ושהחברה תלך להתמודד עם, עו"ד יונת דיין:

 למה? י:מר יעקב מזרח

אני אסביר לכם למה זה דבילי. מוטי אני רוצה מלפנים משורת הדין לשאול  מר שי קינן:

 שאלה.

 כי אני אגיד לך, רגע שנייה שי. גב' נעה צ'פליצקי:
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למה בכלל לתת אפשרות לתושב להשאיר את הקורקינט? תעשה כמו בתל  מר שי קינן:

א לא יכול לצאת אביב, תעתיק את המודל התל אביבי. תסמן חניה, הו

 מהקורקינט, הוא לא יכול לצאת מהויזה.

 אי אפשר לעשות את זה. מר ניסן זכריה:

 עושים את זה, מה זאת אומרת? מר שי קינן:

 אי אפשר, בכל העיר צריך לעשות את זה.  מר ניסן זכריה:

 אתה עושה בשכונה, אתה עושה בכל שכונה שני ריבועים כאלה. מר שי קינן:

אני משתמש בקורקינט. לקחתי קורקינט ברחוב העבודה. הגעתי למתחם של  ה:מר ניסן זכרי

 גולדה. 

 יש לך שם ריבוע. מר שי קינן:

 לקחתי בגולדה, חזרתי לעבודה. איפה אתה רוצה בעבודה שאני אניח אותו? מר ניסן זכריה:

ואם אתה נוסע ברכב, איפה אתה חונה? אם אתה נוסע ברכב איפה אתה  מר שי קינן:

 נה? בתל אביב אפשר ובחולון לא?חו

 אי אפשר ויתור על חניות. מר ניסן זכריה:

 בתל אביב לא ויתרו על כלום. מר שי קינן:

 תקשיב, די, מר מוטי ששון:

 מה זה ריבוע תחום? מר ניסן זכריה:

 כן. אם אתה מכניס את הקורקינט אתה לא יכול להוציא את הויזה. מר שי קינן:

כבתי על קורקינט בפארק הירקון. אין ריבוע, חוץ מהנמל אין ריבוע. אני ר מר ניסן זכריה:

 בכל פארק הירקון זה הפקרות שם, שמים את זה שם.

 כל רוטשילד, בשארי:-גב' עינב קפלן

 אל תגידי לי לא.  מר ניסן זכריה:

 עינב, אבל זה רק שם, סליחה. מר מוטי ששון:

 אני הייתי השבת.  מר ניסן זכריה:

 אני הייתי כל יום שם. בשארי:-לןגב' עינב קפ

 השבת בפארק הירקון.  מר ניסן זכריה:

 אני עובר לסעיף הבא. כן, בבקשה. מה הסעיף הבא? מר מוטי ששון:

 אתה לא מעלה להצבעה? מר יוסי זיידה:

 חברים.  מר מוטי ששון:
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 רגע, חברים. לא מה יש להצביע? מר מוטי ששון:

 הצעה לסדר. גב' אלינור מטלון:

 לא קיבלת את ההסבר? מוטי ששון: מר

 מוטי, הם אומרים שאין,  מר יעקב מזרחי:

 מה ההצעה? מר ניסן זכריה:

 שהעירייה תעשה סדר בעירייה, מה זאת אומרת? מר יעקב מזרחי:

 יעקב לא קיבלת את ההסבר? מר מוטי ששון:

 איך? מר יעקב מזרחי:

 קיבלת את ההסבר.  מר מוטי ששון:

 ה לא רוצה לעשות עוד,את מר יעקב מזרחי:

 אם אתה מקבל את ההסבר אתה מוריד מסדר היום.  מר מוטי ששון:

אבל ההצעה לסדר שלו זה משהו אחר ממה שכתוב. הוא רוצה שהעירייה  גב' נעה צ'פליצקי:

 תפרסם שאפשר להתלונן?

 ברור. מר יעקב מזרחי:

 בסדר. אז זה לא ההצעה שלך פה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 ההצעה שלי בנושא הקורקינטים.  רחי:מר יעקב מז

 יעקב, יעקב. לא צריך, מר מוטי ששון:

 תכתוב פעם הבאה בהצעה וככה נוכל להתקדם. מר שי קינן:

 אוקיי, ירד. סליחה, בר, מר מוטי ששון:

 רגע, רגע,  גב' נעה צ'פליצקי:

 ירד מסדר היום. מר מוטי ששון:

 הוא צודק שצריך להצביע, גב' נעה צ'פליצקי:

 ברור שאני צודק נעה. מר יעקב מזרחי:

 אבל זה לא בהצעה שלך.  גב' נעה צ'פליצקי:

 מה זה קשור נעה? נעה, מר יעקב מזרחי:

 נעה, את לא נותנת לנהל את הישיבה. הוא הוריד את זה, ירד.  מר מוטי ששון:

 נעה, מוטי צועק עלייך. עלייך הוא לא צועק, את רואה? מר חיים זברלו:

 הוא צעק עליי הרגע, הרגע צעק עליי. פליצקי:גב' נעה צ'
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. 3קרן בבקשה. אוקיי, סעיף . שנאמרעל פי מה  ירד מסדר היוםטוב, אוקיי.  מר מוטי ששון:

 הצעה לסדר של קרן גונן, בבקשה.

 

 הצעה לסדר של החברה קרן גונן בנושא התמריץ לגיוס הסייעות . .3

 מוטי, כולם יודעים, גב' קרן גונן:

 חברים תנו לגונן. יעקב תכבד את החברים שלך, יעקב. תכבד אותה. לו:מר חיים זבר

יעקב? אני רוצה להעלות הצעה לסדר בנושא הסייעות. אנחנו מודעים  גב' קרן גונן:

למאבק ארצי שכרגע קורה בכל הארץ. כרגע הסייעות חולון בת ים בדרך 

צריכים לכאן. יש הפגנה ביום שלישי בבוקר לצערי הרב, אנחנו כבר ככה 

לדעת מה קורה בימים אלה. אנחנו נגלה את מערכת החינוך בלי סייעות. 

עכשיו, חנוכה היום אז אני באמצע מעלה הצעה לסדר שאולי גם תהיה סוג 

של נס חנוכה, לפחות בחולון. ברור לנו שיש כאן עניינים שזה ברמה של איגוד 

בת שיש לנו מקצועי וזה ברמה ארצית ונכון מוטי. יחד עם זאת אני חוש

הזדמנות דווקא כעיר הילדים לבוא ולשים את זה ככה כאיזשהו נושא שכרגע 

בתקופת, תקופה זמנית או תקופת ביניים אנחנו נאפשר כעיריית חולון, 

בבקשה? זה אני, אני עושה כבוד לכולם. תכבדו אותי. בתקופת  אפשר שנייה?

הם באמת מגיע הביניים הזאת עד שכל המלחמות בארצי ובכו' ובאיגוד, 

להם, באמת. הם עכשיו גם משנות את השפה לגבי, שלא יהיה סייעות זה 

תומכות חינוך. ומגיע להן, באמת מגיע להן. הן עובדות נורא נורא קשה. אני 

כשהייתי מנהלת מטר"ה אני הדרכתי כמה וכמה סייעות ובאמת הן עושות 

נס חנוכה.  עבודות קודש, עבודות קודש. מה שאני רוצה זה לבקש מכם

לאפשר כל חברי המועצה וכמובן כבוד ראש העיר, לאפשר איזושהי כרגע 

תקופת ביניים בה נוכל לתת תמריץ במסגרת עיריית חולון לתקופת הביניים 

. מאמינה 2022, אני מדבר על יוני 2022הזאת כדי שנוכל לשרוד עד סוף שנת 

רים. אבל לדעתי זו שבארצי ובבית, ובעתירות שהן מגישות יקרו כל מיני דב

גם  אינטרסהזדמנות שלנו גם כעיר הילדים, גם ברמה המיתוגית מוטי זה 

שלך לבוא ולהגיד 'אוקיי אנחנו תומכים בסייעות. אנחנו לוקחים פרק זמן 

שבו אנחנו נראה איך אנחנו בודקים תמריצים, ימי חופש'. לא יודעת, זו 

להיות כאן. אבל אני  ההצעה לסדר, לעלות לדיון איזה תמריצים יכולים

חושבת שזאת אמירה של עיר הילדים, אמירה של תמיכה וכמובן ההורים 

 והילדים יקבלו מזה את המענה הראוי.

 מה זה אומר תמריץ קרן? גב' אלינור מטלון:

תמריץ זה אומר שכרגע בתקופת הביניים, תראי אנחנו לא יכולים לשנות  גב' קרן גונן:

חנו לא נציל את כל הסייעות. אבל יש רשויות כרגע ברמת האיגוד, הרי אנ

אחרות שמאפשרות בין אם זה יותר ימי חופשה, אני לא יודעת. אני באמת 
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רוצה להשאיר לגורמים המקצועיים, אני לא גורם מקצועי. אני יודעת את זה 

ויודעת לייעץ. אבל בתחומים האלה יש פה מנכ"ל, יש פה מנהל כספים, אפשר 

נחנו רק גורמים להן להרגיש שלפחות בחולון, בעיר לשבת ולחשוב איך א

שלנו, אנחנו עוזרים להן לתקופת ביניים הזאת. אבל יהיה בלאגן אחד שלם, 

 ברור לך שביום שלישי אנחנו הולכים לחוות כאן,

 שלושה, חודש.-הבלאגן הזה כבר שבועיים גב' אלינור מטלון:

 רי חנוכה זה ארצי. הבאלגן הזה עכשיו אחרי חנוכה, אח גב' קרן גונן:

 זה ארצי, הנה עכשיו הן מפגינות בבת ים. גב' נעה צ'פליצקי:

נכון, הן בדרך לפה. מה שאני רוצה לומר זה שיש לנו הזדמנות כעירייה  גב' קרן גונן:

וכחברי המועצה לבוא, נר חנוכה היום, לבוא ולהציג איזושהי תכנית גם אם 

ד משהו. הנושא הזה עלה בישיבה זה ברמת ההצהרה. עכשיו, אני רוצה להגי

הקודמת. מהעירייה פנו פעם אחת לאלה שמנהיגות את כל ההפגנות, פעם 

אחת אמרו שיסייעו וזהו. ניתקו איתן קשר. חודש ימים הן ממתינות, לא 

קרה עם זה שום דבר. אני אשמח לשמוע מה הגורמים המקצועיים עשו עם 

ה עניין של רצון טוב, ובעיקר זה מעבר, אבל יש פה עניין של תמיכה ויש פ

בעיקר לשמר לפחות בחולון, אנחנו לא נפתור את כל הבעיה הארצית. בחולון 

 נעשה את המקסימום.

 הם לא רוצים להיות קבועים בעיר בכלל. מר חיים זברלו:

אני לא מדברת על קביעות כרגע, זה משהו אחר בסדר? אני מעלה את זה  גב' קרן גונן:

. אני רוצה להעלות הצעה לסדר לדיון. בבקשה, יש פה לכל כהצעה, שנייה רגע

 אחד מה לומר וכולנו בעד אני חושבת. 

 רק שאלה אחת. אם הבעיה היא ארצית, זה לא בעיה של המדינה? מר יעקב מזרחי:

זה בעיה של המדינה, בגלל זה אמרתי. אני רוצה ביניים, אני באה ואומרת,  גב' קרן גונן:

 המיתוגית של חולון כעיר הילדים, תקופת ביניים וברמה

 מהתקציב של המדינה או מהתקציב של העירייה? מר יעקב מזרחי:

 לא, באופן זמני.  גב' קרן גונן:

 אנחנו מתעסקים בשוטף, שיענה מוטי. מר ניסן זכריה:

 אז אני אשמח. גב' קרן גונן:

 חברים, מר מוטי ששון:

דעת מה, מה היא מציעה שנוכל להצביע על זו הצעה לסדר. אנחנו רוצים ל מר זאב ניסים:

 זה. 

 אתה קודם כל מעלה לדיון, חכה.  גב' קרן גונן:
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 לא, הוא לא הבין כאילו מה את, גב' נעה צ'פליצקי:

מה אני מציעה? אז אני חוזרת שוב פעם על הרעיון. אני מציעה, שנייה רגע.  גב' קרן גונן:

רמים מקצועיים שיבואו ויגידו, קודם כל אנחנו מעלים את זה לדיון. יש פה גו

יש אתכם. אני לחלוטין לא באה עם איזושהי אמירה, בטוחה שלך יש ניסיון 

ולשי יש ניסיון ולכל אחד מאיתנו יש מה להגיד. אני לא רוצה שזה ייזקף 

 לזכותי, זה של כולנו.

 להפך, רק לזכותך. מר זאב ניסים:

 אחר. ההצעה, הצעה לסדר, שנייה, לא. אני רוצה להגיד דבר גב' קרן גונן:

 אני רוצה לעזור לסייעות. מר זאב ניסים:

אז שנייה, אז רגע. הצעה לסדר, קודם כל בוא נעלה את זה לדיון. בוא נגיד  גב' קרן גונן:

שהנושא הזה מספיק חשוב. קואליציה, אופוזיציה, אני מצביעה גם עם 

חקים. אם הקואליציה בנושאים שנראים לי ראויים. אני לא משחקת מש

 תעבור כרגע, אז הצבעתי. אני לא משחקת משחקים. 619-נראה לי ראוי ש

 אני הייתי מציע לך להתמקד ולהגיד, מר זאב ניסים:

יש פה עניין, תראה. היה פה חודש ימים, חודש ימים של עבודה, חודש ימים  גב' קרן גונן:

מה יש שהגורמים המקצועיים היה להם מה לעשות ואני אשמח לשמוע מהם 

 להם להציע, הם הגורמים המקצועיים.

 קרן אבל מה שזאב מבקש ממך שתמקדי מה את רוצה. העלאת שכר? גב' נעה צ'פליצקי:

 אנחנו רוצים להצביע. מר זאב ניסים:

 אני רוצה, גב' קרן גונן:

 מענק חד פעמי. מר יעקב מזרחי:

יה רגע, שנייה. זאב. קודם כל, שנייה, אני אגיב מה אני רוצה. שנייה רגע, שני גב' קרן גונן:

 יש פה שאלה. הצעה לסדר. אתה מוכן לדון בנושא?

 ודאי.  מר זאב ניסים:

יופי, אז בוא נתחיל מזה. ההצעה לסדר עולה, בוא נצביע לגבי זה שנדון.  גב' קרן גונן:

 נתחיל. 

 רגע מוטי, רגע, גב' נעה צ'פליצקי:

 גם בלי הצבעה. אני מוכן להעלות את זה לסדר  מר זאב ניסים:

 אבל רגע, מוטי צריך לתת תשובה. גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל ככה זה עובד לא? אז בואו ניתן, גב' קרן גונן:

 חבר'ה, מר מוטי ששון:
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 בואו שנייה רגע, אני רוצה להעלות את זה לדיון. בוא נעלה את זה לדיון.  גב' קרן גונן:

ך שאני מכיר את הפקודה, ההליך הוא פשוט. אני חושב שהסדר הטוב, לפי אי מר ניסן זכריה:

 ההצעה לסדר היא צריכה להיות הצעה לסדר. משהו ספציפי, את לא יכולה,

 אז אני אומרת, תמריץ זמני. גב' קרן גונן:

 אז תגדירי, מר ניסן זכריה:

 אז תגדיר מענק בסדר? גב' קרן גונן:

 ש"ח לשעה. 5אז תגידי תוספת שכר של  מר ניסן זכריה:

 לא, לא, זה לא נכון. זה דיון. זה לא נכון. קרן גונן:גב' 

 זה לא דיון, זה הצעה. מר ניסן זכריה:

 אתה עכשיו, זה לא נכון. גב' קרן גונן:

 מה דיון? על מה נדון, על מה? על השכר? גב' נעה צ'פליצקי:

 היא מביאה את זה לפתחה של המועצה.  מר מוטי ששון:

 תנו לה, מר זוהר נוימרק:

 מוטי לדעתי זה בעיה ארצית, זה יכול להיות משהו שהוא, קב מזרחי:מר יע

 אחוז הנחה בארנונה. 25אני מציע מוטי שניתן לכל הסייעות  מר מאיר חלבי:

שנייה רגע, אתה לא מציע, שנייה רגע. שנייה רגע. סליחה רגע, מוטי. באמת  גב' קרן גונן:

אני מבקשת להעלות לדיון עם כל הכבוד, לא, זה לא יפה עכשיו. זה לא יפה. 

 את הנושא לתמריץ. זה לא יפה מה שאתם עושים וזה ממש, ממש מכוער. 

 באמת, באמת, מר יעקב מזרחי:

 אני מעלה לדיון. מי בעד להעלות לדיון? גב' קרן גונן:

 אני בעד לדבר, על מה אבל? מר ניסן זכריה:

 אז בוא נדבר על זה. גב' קרן גונן:

 יפה, זה לא יפה. זה לא חברי וזה לא יפה. זה לא  גב' קרן גונן:

 קרן דווקא זאב בעד. מר שי קינן:

 לא, זאב לא בעד. גב' קרן גונן:

 הוא בעד. מר שי קינן:

 לא, אני מבקשת שנייה. הוא עכשיו, גב' קרן גונן:

 קרן, קרן, אבל מוטי לא ענה. גב' נעה צ'פליצקי:

 רן. קרן, קרן, השתלטת על הישיבה. ק מר מוטי ששון:
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 נעה, רגע, נעה. קרן, קרן תני למוטי להתייחס. מר יעקב מזרחי:

 אבל תני לו להשיב.  מר זוהר נוימרק:

 יתייחס מוטי רגע ואז נמשיך.  מר יעקב מזרחי:

 ניסן זה לא יפה. ניסן זה לא יפה מה שעשית עכשיו. גב' קרן גונן:

 מה עשיתי? מר ניסן זכריה:

 . זה לא יפה.לא, לא עשית יפה גב' קרן גונן:

 קרן, קרן,  עו"ד יונת דיין:

 קרן אבל רגע תני למוטי לענות לך קודם כל. רגע. גב' אלינור מטלון:

 זו הצעה לסדר, אל תשכח. ההצעה לסדר אומרת תמריץ לגיוס סייעות.  גב' נעה צ'פליצקי:

 את מוכנה שאני אדון בזה? גב' קרן גונן:

 היא לא אומרת לדון. גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל זו הצעה לסדר. הצעה לסדר זה לדון. גב' קרן גונן:

 אבל תנו לי לענות.  מר מוטי ששון:

 ואז מוטי שואל האם עדיין אנחנו רוצים לדון, גב' נעה צ'פליצקי:

 חברים, על העובדות. בוא נלך על העובדות. מר מוטי ששון:

 אני רוצה קודם לשמוע את מוטי. גב' נעה צ'פליצקי:

 בוא נלך על העובדות.  ן:מר מוטי ששו

 אני דווקא מופתעת ממך כאשת חינוך כרגע, אומרת את המשפטים אלה. גב' קרן גונן:

 קרן, בלי הערות. בלי הערות אישיות. מר מוטי ששון:

 ממש מופתעת. גב' קרן גונן:

קרן בלי הערות אישיות, אני מבקש. ולגופו של עניין, המצוקה היא מצוקה  מר מוטי ששון:

-ה ואנחנו עושים שמיניות באוויר כדי להשיג כל יום את הסייעות. גם בנורא

בלילה אני עומד איתן בקשר לדעת כמה סייעות הודיעו שהן לא יגיעו  12, 11

יום למחרת. זה לא קל וזה לא פשוט. אני אישית לקחתי, דיברתי עם היחידה 

על השכר. לממונה על השכר. הממונה על השכר, אני פעלתי ביחידת, הממונה 

 כי כדאי שתדעי איך העסק הזה עובד.

 אני יודעת. גב' קרן גונן:

 אז אם היית יודעת איך שזה עובד לא היית, מר מוטי ששון:

 אז לא דיברנו על זה, דיברנו על, גב' קרן גונן:
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אבל למה את מפריעה לי לכל הרוחות? אני מדבר. ישבתי איתה ושמעתי את  מר מוטי ששון:

לה, זה בסדר. אין פה אחד שלא רוצה ללכת עם הסייעות כל הטרוניות ש

ולעזור להן, אין פה אחד. אבל יש אנשים שמבינים איך המערכת עובדת. 

וכשניסן העיר לה מה שהעיר לך, בכל זאת, הוא איש מערכת לא מהיום ולא 

 מאתמול.

 כשנוח זה נוח. גב' קרן גונן:

 מה נוח? מה נוח? מוטי זה, מר ניסן זכריה:

אני לא הפרעתי לך, את מפריעה לי. עכשיו תקשיבי. כשאני מדבר, באתי עם  מוטי ששון:מר 

הצעות קונקרטיות ואם אני לא נותן לצורך העניין דבר שלא מגיע בלי אישור 

שקיבלתי, כל אישור שקשור לשכר, אתה חייב לקבל את האישור של הממונה 

עובר לחיוב אישי. על השכר. במידה ולא קיבלת את האישור ושילמת, אתה 

מה זה חיוב אישי? כשאתה והגזבר משלמים מכיסכם את מה ששילמת 

 בניגוד לחוק, בניגוד לאישור של הממונה על השכר.

 בערים אחרות אבל כן יש להן פריווילגיות, גב' קרן גונן:

 תקשיבי את רוצה, מר מוטי ששון:

 כנראה שזה עבר תהליך והתהליך הזה,  גב' נעה צ'פליצקי:

 מוטי מישהו עשה את זה עכשיו. ר יעקב מזרחי:מ

 לא, לא, הוא העלה להן את השעות רק. מר שי קינן:

 ותקשיבי,  מר מוטי ששון:

 זה קוץ בשביל הציבור. מר שי קינן:

 אבל שי, שי. חבר'ה. מר מוטי ששון:

 לא, אני, מר שי קינן:

אפילו עם העוזרת של זה עכשיו מה אני אומר? דבר כזה. דיברתי ודיברתי  מר מוטי ששון:

שאחראי על הנושא של השכר והבהרתי לה, אמרתי לה לא יכול להיות מצב 

 כזה שרשות אחת אתם כן מאשרים. היא אומרת לי 'לא אישרנו לאף רשות'. 

 אז איך זה קורה מוטי? גב' קרן גונן:

 תני לי לדבר. את כל שנייה, מר מוטי ששון:

 תלושי שכר.תלושי שכר. יש לי  גב' קרן גונן:

את מפריעה כל שנייה. ואז אמרתי אני רוצה לעשות דבר שראשי ערים  מר מוטי ששון:

מדברים עליו. אם את הולכת ועובדת גם בבוקר ואת ממשיכה את אחר 

הצהריים למועדוניות, שנוכל לתת לך שכר גבוה יותר כי הם עובדים משרה 
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. אז אמרתי 13:00 מלאה, הם לא עובדים חצי משרה. הם לא עובדים רק עד

זה מה שאני רוצה להעלות להם, תגידו לי כמה אתם מוכנים שאני אעלה. 

ואחר כך הייתה בעיה אחרת, עניין של השעות. בעניין של החופשות. אלה 

דברים מורכבים שרק הממונה על השכר הוא זה שנותן את האישור. בלי 

 אישור שלו אני לא יכול לעשות שום דבר. 

 הגמול גם. והגמול, והגמול.ו מר שי קינן:

 כל מה שמדברים בכל הרשויות כולם מדברים אותו דבר.  מר מוטי ששון:

 גמול,  מר חיים זברלו:

אין, אתה צריך לקבל את האישור שלו. עכשיו, מה הם עושים? מה הם  מר מוטי ששון:

עושים, אני אומר להם תקשיבו זה בעיה כלל ארצית. הם לא יכולים לשבת 

ם ולא להתעניין בכלל בזה. אנחנו ראשי ערים, לי יש יכולת לשלם, בירושלי

להוא יש יכולת לשלם, לזה אין יכולת לשלם. אז הם אמרו זה בדיוק הבעיה. 

 שאז יבואו כולם, ירוצו לערים החזקות וכל הסייעות יבואו לשם.

 זה בכל המדינה. מר יעקב מזרחי:

 רגע מוטי, זה קורה. מר שי קינן:

 לדעתי יש הסעות. אמרו לי שיש גם הסעות מערים מסוימות.  ון:מר מוטי שש

 מירושלים יש הסעות. מר יעקב מזרחי:

 הסעות, סייעות שעוברות, חוצות את הכביש לתל אביב. מר שי קינן:

בבני ברק. לכן אני אומר, היום התקשרתי שוב, תקשיבי. היום התקשרתי  מר מוטי ששון:

תייחסות כי דיברתי איתם ביום חמישי לממונה על השכר. ביקשתי את הה

ואמרתי מה קורה, תנו תשובה. כן, לא, תנו תשובה. אמרו הוא יחזור אליך 

היום. נכון לרגע זה לא חזר. אבל אנחנו מטפלים בזה ואני מטפל בזה באופן 

 אישי. אני חושב שמגיע להן יותר כי השכר שלהן נמוך ולא ראוי. 

 ן מענק כמה פעמים?אי אפשר לתת לה מר יעקב מזרחי:

 יש משהו, גב' קרן גונן:

 אי אפשר. אתה לא יכול לתת שום דבר בלי הממונה על השכר. מר מוטי ששון:

 אפילו חד פעמי לא? מר יעקב מזרחי:

 כלום.  מר מוטי ששון:

כל עוד אין הוצאה לחוק אין אישור של הממונה, אתה לא יכול לעשות את  מר שי קינן:

 זה.
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אני מנהלת בית ספר ואני רוצה לשחרר את המורים שלי. אני יכולה להעלות  קי:גב' נעה צ'פליצ

 להם שכר? לא, 

 מוטי יש לי שאלה.  גב' קרן גונן:

 יש כרגע הידברות בין ארנון בר דוד לגיל, מר שי קינן:

 קרן, קרן, תדברי. מר יעקב מזרחי:

 עם הממונה על השכר באוצר. מנסים לגבש עכשיו, מר שי קינן:

 נכון. זוהר נוימרק: מר

 מה שיגבשו אני אאמץ את זה. מר מוטי ששון:

 בדיוק. הם מגבשים, מר שי קינן:

 מה שיגבשו יחול על כולם. מר מוטי ששון:

 על כל הרשויות. מר שי קינן:

 נכון. וזה מה שנכון לעשות. גב' נעה צ'פליצקי:

 קרן, קיבלת את התשובה? מקובל עלייך? מר מוטי ששון:

 לא, אני רוצה לדון בזה עדיין.  גונן:גב' קרן 

 אחרי מה שאמרתי? מר מוטי ששון:

 אני רוצה לדון בזה. אפשר לדון בזה? גב' קרן גונן:

 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי. מי בעד לדון בזה לאור התשובה שנתתי?  מר מוטי ששון:

 . בבקשה תדונו, תתחילו לדון. מה אתם רוצים לדון?11,

 אז לי יש שאלה. אפרופו, אמרת שברשויות, ן גונן:גב' קר

 את דיברת כבר. עכשיו תני לאחרים. מר מוטי ששון:

 אוקיי, ניתן לאחרים. גב' קרן גונן:

 זה הצעה שלה.  למה? מר ניסן זכריה:

 לא, אבל היא כבר דיברה. אחרים רוצים לדבר. מר מוטי ששון:

 שהיא רוצה.  אבל תנו לה רגע להגיד מה גב' אלינור מטלון:

 אנחנו כעירייה יכולים להוקיר אותן, לעשות יום הסייעת, מר ראובן קייקוב:

 אף אחד לא שומע אותך. גב' אלינור מטלון:

 זה מה שיעזור להן בכסף? מר חיים זברלו:

 במה אתה עוסק? בראיית חשבון? בוא נעשה, גב' אלינור מטלון:
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 יום רואי החשבון. מר זוהר נוימרק:

 מה זה יום, באמת. ור מטלון:גב' אלינ

בסוף כשהיא רואה את התלוש זה מה שהיא רוצה לראות. לא יום סייעת ולא  גב' נעה צ'פליצקי:

 איזה יום חופש.

 יעקב, יעקב.  מר חיים זברלו:

 יש לי תלושים להראות.  גב' קרן גונן:

 תלוש מתנה. מתנה או כרטיס מתנה.  מר ראובן קייקוב:

 ים נביא להן. דברים יותר רציניים. הם רוצים כסף. בחג מר חיים זברלו:

 אבל אם אי אפשר לתת כסף, אי אפשר לתת כסף. מר ראובן קייקוב:

 אי אפשר לתת להן כלום. מר זוהר נוימרק:

 השאלה אם ניתן להוקיר אותן בדרך אחרת.  מר ראובן קייקוב:

 טוב, הלאה. מר מוטי ששון:

 לעבודת העירייה ויקבלו,אני מבקש שהן ייכנסו  מר שי קינן:

 הן יקבלו פחות אם ייכנסו לעירייה. מר חיים זברלו:

 בדיוק. מר מוטי ששון:

 לא, אני אומר לך את זה. מר חיים זברלו:

 בוא נשמע את קרן. גב' אלינור מטלון:

לא הבנת אותי. חיים לא הבנת אותי. עכשיו יו"ר ההסתדרות ארנון בר דוד  מר שי קינן:

 בנה,מנסה להגיע לה

 אה, זה משהו אחר. מר חיים זברלו:

 בדיוק. מר שי קינן:

 אבל אם הן ייכנסו, העירייה תשמח מאוד. למה? הן יקבלו פחות, מר חיים זברלו:

 נכון. אז זה מה שהולך לקרות.  מר שי קינן:

 כן, אוקיי מי שרוצה, שי, מר מוטי ששון:

 אחוז. 100שהן יעבדו את אותן שעות וזה ייחשב  מר שי קינן:

 ובגלל הסכם ארצי, הסכם ארצי, גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון. מר שי קינן:

 זה צריך להיות ברמה של, מר זוהר נוימרק:
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 אתה יכול לענות במקומי, איך קוראים לה, מר חיים זברלו:

 מוטי אני יכולה להתייחס? גב' קרן גונן:

 בואי, מי שרוצה, מר מוטי ששון:

 , דברי.דברי במקומי מר חיים זברלו:

 לא, לא, לא. תדבר. גב' קרן גונן:

 אני מדבר, מר חיים זברלו:

 אני אחרי קרן. מר בר שי:

בדיוק, יש פה זמן. אז אני אגיד לך מה אני רוצה. אני רוצה שברמת התחושה  גב' קרן גונן:

וסליחה שאני אשת טיפול, אבל אני חושבת שברמת ההידברות לא נעשה 

ה שאתה עשית אני באמת, אני גם מאמינה לך מספיק עם הסייעות. כלומר ז

מוטי. אני מאמינה לך. בסדר? אני חושב שיש כאן מקום להיפגש, מקום לתת 

 להן מקום,

 וכן מדברים איתם. מר מוטי ששון:

 לא, לא נתנו להם. אף אחד לא דיבר איתם, תקן אותי אם אני טועה.  גב' קרן גונן:

 מצאת איתן בתקשורת מתמידה. מנכ"ל מוסדות חינוך נ מר יוסי זיידה:

 פעם אחת היא דיברה איתן, היום דיברתי איתן. פעם אחת היא התקשרה, גב' קרן גונן:

 בבקשה, הנה. נמצא כאן מנכ"ל העירייה, קרן. מר מוטי ששון:

 ואמרה להן אנחנו איתכן, ולא היה כלום מעבר לזה. אני אשמח לשמוע, גב' קרן גונן:

 רוצה להגיד שגם,אני  גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע אי אפשר להתפרץ כל אחד. בבקשה. מר מוטי ששון:

 נעה היום את מתפרצת בצורה בלתי רגילה. מר ניסן זכריה:

 )מדברים ביחד(

 רגע, רגע, אמרת מה שאמרת. מר מוטי ששון:

 כן, אני רוצה לשמוע.  גב' קרן גונן:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

 קודם כל, מר ארז ניסים:

 היא פעם אחת דיברה איתן. גונן: גב' קרן
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זה לא נכון. זה לא נכון כי הדיון הזה בנושא של הסייעות היה אצלי מספר  מר ארז ניסים:

פעמים. אני יכול להגיד גם שגיבשנו מספר רעיונות לראש העיר איך כן 

 לתגמל.

 אני אשמח לשמוע, באמת. גב' קרן גונן:

 ונה לא אישר אני משאיר את זה,שנייה, שנייה. כל עוד הממ מר ארז ניסים:

 אז תעלה את זה פה במועצה כי אנחנו רוצים לדעת. גב' קרן גונן:

העלנו מספר רעיונות בסופו של תהליך איך כן לעשות, אוקיי. זה לא שאנחנו  מר ארז ניסים:

לא רוצים לעשות. לבנת דיברה מספר פעמים עם הסייעות לאורך כל התקופה 

 האחרונה.

 היא מדברת כל יום איתן. ין:עו"ד יונת די

 היום דיברתי איתן, פעם אחת היא התקשרה, גב' קרן גונן:

 אבל תנו לה לדבר. מר מוטי ששון:

 היא לא מדברת עם כולן. מר ניסן זכריה:

 אין בעיה, אבל אני דיברתי, גב' קרן גונן:

רצת. אבל למה את מפריעה? הפריעו לך לדבר? את מפריעה לכולן, מתפ מר מוטי ששון:

 בבקשה.

מעבר לשיחות היא מסתובבת בין גני הילדים, בסדר, מדי יום. כמעט מדי  מר ארז ניסים:

 יום ונפגשת עם הסייעות גם בשטח, גם בבתי הספר וגם בגני הילדים.

 אז הן לא מרגישות ככה.  גב' קרן גונן:

ות. אני חושב אז אני אומר עוד פעם, זה לא שאנחנו לא רוצים לסייע לסייע מר ארז ניסים:

אמיתית וגם  כמו שראש העיר אמר, שבעיית הסייעות היא בעיה נכונה,

כואבת. זה שהמדינה החליטה בחופש הגדול להעסיק את הסייעות, אוקיי, 

מה שלא היה בשנים קודמות ולחייב אותן, זה שהמדינה עכשיו בחנוכה 

כון או חייבה את הסייעות לעבוד מה שלא קורה בשנים הקודמות, אם הוא נ

לא נכון בסוף זה מה שהמדינה אישרה ואיפשרה. אני אומר את זה עוד פעם, 

אני גם חושב ואני מאוד מזדהה עם הסייעות שהן היום נפגעות. היום לצערי 

המצב היום הוא לא רק בחולון בעיר, בכל הארץ בעייתי. לכן אני אומר את 

עיר וגם במידה זה עוד פעם, אני מקווה מאוד גם בהצעה שהעברנו לראש ה

והממונה יאשר, כן נוכל לתת. אנחנו רוצים לתת לסייעות ולתגמל אותן. 

לתגמל אותן במידה והן היו במחלה בחודש מסוים אז לתת להן שכר נוסף, 

 ובמידה והן עובדות יום ארוך לתת להן שכר נוסף.

 הם יודעים את זה? גב' קרן גונן:
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 שר.כולם יודעים, רק שלא או עו"ד יונת דיין:

 אבל זה לא אושר, אי אפשר. אין אישור. מר זוהר נוימרק:

 אני רוצה להסביר משהו, אני רוצה להסביר את הבעיות. גב' קרן גונן:

 ונאפשר לתת להם חלק מהביטוח שהעירייה תסבסד. יש לא מעט הצעות, מר ארז ניסים:

 יש תכנית. יש תכנית ואני שמחה, כל הכבוד. גב' קרן גונן:

 יש תכנית שגיבשנו יחד עם הגזבר והצגנו אותה. סים:מר ארז ני

 מהמם. גב' קרן גונן:

 זה לא שאנחנו לא רוצים לעזור. מר ארז ניסים:

 אז יש תכנית, את רואה? מר מוטי ששון:

 צריך אישור, את לא יכולה לתת. מר זוהר נוימרק:

זה הממונה על  יש הרבה תכניות, אני חוזר פעם רביעית. מי שצריך לאשר מר מוטי ששון:

 השכר.

 ולשלוח אותן להשתלמויות. מר מאיר חלבי:

הכול הוא מחליט וכל מי שעובר ומשלם יותר ממה שהוא נתן הוראה, הוא  מר מוטי ששון:

 נתן הכשר, ישלם בחיוב אישי.

 מוטי אפשר רק לבקש משהו אחד? גב' קרן גונן:

ה לא קורה, היא לא מחייבת למרות שזה לא קורה בפועל. נגיד בתל אביב ז מר שי קינן:

 את רון חולדאי.

אתה צריך לזכור שתל אביב היא אחת מהרשויות הגדולות והיא מחוץ  עו"ד יונת דיין:

 להסכמים הקיבוציים. 

 אבל דין חולון שווה לדין תל אביב בנושא הזה. מר שי קינן:

 לא, לא. מר מוטי ששון:

 למה? רגע למה? מר שי קינן:

 הסדרים עם תל אביב, ירושלים וחיפה,כי ה מר מוטי ששון:

 רגע, רגע, לא שמעתי. אה, רק ירושלים, חיפה ותל אביב? מר שי קינן:

 הערים הגדולות בוחרות אם להצטרף להסכמים הקיבוציים או לא. 3 עו"ד יונת דיין:

 כולל באר שבע בדרך כלל. מר מוטי ששון:

 לא, עוד לא. עו"ד יונת דיין:

 ה את רוצה?טוב, מ מר מוטי ששון:
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אני רק רוצה לבקש דבר אחד, בסדר? היות וישבתי איתן ודיברתי איתן, אני  גב' קרן גונן:

מבקשת אם זה אפשרי, אני לא יודעת, אני הבנתי שלבנת עשתה שיחה אחת 

 עם המנהיגות של,

 אומר לך המנכ"ל אצלו היו ישיבות. מר מוטי ששון:

שלהן. אני חושבת שכעיר הילדים יש פה אז אני אומרת, זאת התחושה  גב' קרן גונן:

'אנחנו איתכן'. זה לפעמים מספיק. כי את המאבק הן  say-איזשהו אמירה ו

יעשו בארצי אבל אנחנו כעיר הילדים נמצאים איתם, אנחנו כחברי המועצה, 

 לדעתי זה ברמת המיתוג גם חשוב.

 אנחנו נמשיך את השיחות איתן, אוקיי. מר מוטי ששון:

 תודה רבה לך כן. רלו:מר חיים זב

עכשיו נדבר על הסעיף הבא. אני עובר לסעיף הבא. שאילתא בנושא קרן  מר מוטי ששון:

 לידידי חולון. 

 

 שאילתא של החבר שחר האס בנושא הקרן לידידי חולון . .4

 איננו, עבר הלאה. מר מוטי ששון:

 מי מעלה? גב' אלינור מטלון:

 אילתא, כריתת שדרת עצים ברחוב סרלין.אני עובר לסעיף בנושא ש מר מוטי ששון:

 לא, רגע אנחנו מעלים במקום שחר.  גב' אלינור מטלון:

 הוא לא נמצא. מר מוטי ששון:

 את הקרן לידידי חולון. גב' אלינור מטלון:

 מי מעלה את זה? מי מדבר במקום שחר? מר יעקב מזרחי:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

האחרונה אושר תקנון הקרן, אושרו חברי הועד המנהל  בבקשה. מתי בפעם גב' אלינור מטלון:

 במועצת העיר? קרן, לקרן ידידי חולון.

קרן ידידי חולון היא לא גוף עירוני למרות שאני הקמתי אותו בזמנו. גם לא  מר מוטי ששון:

מעין עירוני ולכן אין בידינו את המידע שאת מבקשת או שאתה מבקש. בזמנו 

קיבלנו את זה, ואז נאמר לנו שכעירייה ובעלי  אני הקמתי ביחד עם חנה,

 תפקידים בעיר אנחנו לא יכולים להיות בקרן. 

 שנים. 8שנים אחורה,  10 מר יוסי זיידה:

שנים אחורה אנחנו לא יכולים להיות בקרן ולכן אנחנו לא בקרן והיא  8 מר מוטי ששון:

 מתנהלת על ידי,
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 שמעון חפץ. מר יוסי זיידה:

 היא עמותה רשומה, מסודרת ברשם העמותות. שם יש את המידע. חפץ. :עו"ד יונת דיין

אז יש לי שאלת הבהרה, למה ביקשת בעצם להעביר לגוף הזה כספים עבור  גב' אלינור מטלון:

 תושבי סרלין? על סמך מה? מדוע? מה לא, זה כבר פורסם.

סף לשום מקום. לא, לא ביקשו. העירייה לא ביקשה מאף אחד להעביר כ עו"ד יונת דיין:

תושבים שפנו ושאלו איך אנחנו יכולים לתרום במרוכז, הקרן היא עמותה 

שיכולה לקבל ולהעביר תרומות למטרות מסוימות בעיר. זו מטרת העמותה, 

 לשם זה היא קמה.

 אז למה דווקא הקרן הזאת?  גב' אלינור מטלון:

 . אף אחד לא ביקש ולא אמר 'תלכו לשם לתרום' עו"ד יונת דיין:

 זה לא נכון. גב' אלינור מטלון:

 זה היה קצת כתוב ככה.  מר בר שי:

תראה לי מה כתוב. עיריית חולון יש לה קרן שמי שרוצה לתרום לעירייה,  מר מוטי ששון:

 אומרים לה אנחנו לא יכולים לקבל תרומות. תלכו לקרן ידידי חולון.

אז איך העירייה פירסמה ואתה מסיר  אבל העירייה פירסמה את זה מוטי, גב' שני כהן מסילתי:

 אחריות מזה?

 אנחנו סומכים עליהם שהם יתנו את הכספים כמו שהם קיבלו אותם? מר בר שי:

 זה מה שהם עושים, זה גוף. עו"ד יונת דיין:

 ש"ח. 7,650בסך הכול התקבלו שם, יש שם  מר ארז ניסים:

 זה לא משנה כמה כסף. גב' שני כהן מסילתי:

 זה כל מה שיש שם כרגע. ם:מר ארז ניסי

 זה לא רלוונטי. גב' שני כהן מסילתי:

 זה גוף ללא כוונת רווח, זה עמותה ללא כוונת רווח. עו"ד יונת דיין:

אז אתם אומרים שאתם לא יודעים את המידע שאתה מבקש אבל עכשיו  גב' אלינור מטלון:

 אתה אמרת בדיוק כמה כסף יש שם.

 ש"ח. 7,650בקרן לסרלין  אני אומר, יש מר ארז ניסים:

 זה לא קשור לעירייה. גב' שני כהן מסילתי:

 איך אז אתם אומרים כזה דבר? אתה כותב פה, גב' אלינור מטלון:

 אז הוא יודע את המידע הזה. אני לא ידעתי את זה למשל. מר מוטי ששון:

 ובה.אבל בשביל זה אני שואלת אותך ואתה צריך לתת לי את התש גב' אלינור מטלון:
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 אני נותן לך תשובה שזה משהו חיצוני, לא שייך לעירייה. מר מוטי ששון:

אבל התשובות שאתה נותן לי הן לא נכונות. אבל התשובה, אבל הנה עובדה  גב' אלינור מטלון:

 הוא נותן,

 הוא יודע, אז מה זה אומר? מר מוטי ששון:

 הוא לא אומר שהיא שייכת לעירייה. מר חיים זברלו:

 היא לא שייכת, ניסים: מר ארז

 אבל למה זה פורסם על ידי העירייה? גב' שני כהן מסילתי:

 מה? מר מוטי ששון:

 למה זה פורסם על ידי העירייה? גב' שני כהן מסילתי:

 כי אם את רוצה לתרום, אז אני אומר. לעירייה אתה לא יכול לתרום. מר מוטי ששון:

לזה אז איך העירייה פירסמה את זה? זה מה שאנחנו אבל אם אין לכם קשר  גב' שני כהן מסילתי:

 שואלים.

 אני לא יודע מה פרסמת. תראי לי מה פורסם. מר מוטי ששון:

 אנחנו פרסמנו? אתה פרסמת.  גב' אלינור מטלון:

 רגע, רגע, מר יוסי זיידה:

פנו התושבים של סרלין ואמרו מה קורה עם הכסף, בסדר? אוקיי. לאור  מר ארז ניסים:

ש"ח  7,650יתם פנינו לקרן לבדוק מה קורה. התשובה, יש שם סך הכול פני

שאמורים להתחלק בין דיירי הבניינים שנפגעו. זה מה שהבנתי, זו החלטת 

הקרן. אנחנו לא מעורבים, אני לא מחליט לקרן איך לחלק ומתי לחלק. אני 

 שבועיים הקרובים. -מאוד מקווה שיחלקו את סכום הכסף שיש בקרן בשבוע

 אז למה העירייה פירסמה? גב' אלינור מטלון:

 אני לא יודע. תראי את הפרסום, נענה לך. אוקיי. אני עובר לשאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

מוטי רגע. אנחנו כן הפנינו לקרן כי היו גורמים שרצו לתרום כסף וציפו  מר יוסי זיידה:

מושג, עמותה מהעירייה, העירייה לא יכולה לקבל כסף ולחלק אותו. יש 

שנקראת קרן לידידי חולון. פנינו לקרן לידידי חולון, שאלנו אם הם יכולים 

לעשות את הפעולה הזאת, אמרו שכן ועל סמך זה הפנינו לשם. זה מאוד 

 פשוט.

 כשאתם מכירים את התקנון? מכירים את הועד המנהל? אתם יודעים מה, גב' אלינור מטלון:

 מישהו רוצה לתרום. מה זה רלוונטי? מר מוטי ששון:

 היא עמותה שעכשיו יש שם כסף, גב' אלינור מטלון:
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עכשיו את מוזמנת, ברצינות אני אומר, לפנות לשמעון חפץ הוא מנכ"ל  מר יוסי זיידה:

העמותה, לשאול אותו את כל השאלות האלה. תוכלי לבדוק אותו, עמותה 

 תקינה לא תקינה, מסודרת לא מסודרת, רשומה לא רשומה.

 טוב אוקיי, אין לי מה להוסיף מעבר לזה. בבקשה שאילתא הבאה. מוטי ששון: מר

יוסי אבל זה לשלוח את חברי המועצה לבדוק את זה. אני אומר, זה לא רציני  מר שי קינן:

 לשלוח את חברי המועצה לבדוק את זה.

 לא, מאחר והיא שואלת ומקשה וחושבת שיש פה משהו לא תקין, מר יוסי זיידה:

 לא אמרתי שיש משהו לא תקין, זה פרשנות שלך. אלינור מטלון:גב' 

 אוקיי. מר יוסי זיידה:

 זו פרשנות שלך. גב' אלינור מטלון:

 אז חוזר בי.  מר יוסי זיידה:

 אני שאלתי משהו, גב' אלינור מטלון:

 אוקיי, את מוכנה לשאילתא הבאה? מר מוטי ששון:

 שאילתא. כריתת שדרת העצים ברחוב סרלין. אין בעיה, בוא נעבור ל גב' אלינור מטלון:

 

 שאילתא של החבר שחר האס בנושא כריתת שד' עצים ברח' סרלין. .5

מתי ומאיזו סיבה נכרתו העצים באי התנועה שברחוב סרלין שבין הצמתים  גב' אלינור מטלון:

 שטראוזר וסוקולוב כפי שמופיע בתמונה, יש אפילו בתמונה.

 על המתי.בדגש  גב' שני כהן מסילתי:

 זה נת"ע. מר חיים זברלו:

 כל העצים, מר מוטי ששון:

 רגע, אל תענה. רגע.  גב' אלינור מטלון:

 זו שאלה רצינית מאוד. גב' שני כהן מסילתי:

אני עונה לכם. כל העצים באי התנועה נכרתו מסיבות ביצוע התאמות  מר מוטי ששון:

ותכנון התנועה גיאומטריות לחתך הרוחב החדש הכולל שביל אופניים 

 החדש. העצים נכרתו לאחר קבלת אישורי כריתה כדין.

 מתי? גב' אלינור מטלון:

 אתם יודעים, כל עץ שכורתים, מר מוטי ששון:

 מפקיד היערות. מר יוסי זיידה:
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מפקיד היערות. חשוב לציין כי לאחר ביצוע אי התנועה בצורתו החדשה  מר מוטי ששון:

 ת הנ"ל מבוצעות בליווי מקצועי של אגרונום. ישתלו עצים חדשים. כל עבודו

קודם כל, בשאילתא היה רשום מתי ומאיזו סיבה. לא ענית על המתי. מתי  גב' אלינור מטלון:

 העצים האלו נכרתו?

 אני אתן לך כבר. בר שי, שאילתא. מר מוטי ששון:

 לא, לא, גב' שני כהן מסילתי:

 . רגע, אני רוצה את התשובה גב' אלינור מטלון:

 מתי הם נכרתו? מר מוטי ששון:

 נכון. גב' אלינור מטלון:

 טוב, תקבלי תשובה. מר מוטי ששון:

 בבקשה.  גב' אלינור מטלון:

 .2021-ב מר מאיר חלבי:

 למה אף פעם לא עונים על השאילתות כמו שצריך?  גב' שני כהן מסילתי:

 כנראה שלא תמיד השאילתות ברורות מספיק.  מר מוטי ששון:

 אף פעם לא עונים. מי עונה על השאלות האלה?  שני כהן מסילתי:גב' 

 זה מנת"ע. מר חיים זברלו:

 זה לא קשור לנת"ע, זה קשור לעיריית חולון לאישורים שהיא מקבלת. גב' שני כהן מסילתי:

 עיריית חולון היא עקרה עצים? מר חיים זברלו:

 כן. גב' שני כהן מסילתי:

 א עוקרים אני יודע.בדרך כלל ל מר חיים זברלו:

 אני יכולה גם להגיד בינתיים עד, גב' אלינור מטלון:

 תמשיכי בינתיים. מר יעקב מזרחי:

 לא, לא, שיוסי ייתן לי, יגיד לי מתי זה נכרת. גב' אלינור מטלון:

אני בודק עם מנהל אגף גנים ונוף, אפשר להתקדם. ואני אשיב, הוא יענה לי.  מר יוסי זיידה:

 לא,אני לא, זה 

 אוקיי, אז אנחנו נחזור לשאילתא. גב' אלינור מטלון:

 ' זה נכרת, השאלה אם זה בבוקר או בערב.21בטוח בשנת  מר מאיר חלבי:

 בבקשה, בר שי. בר שי.  מר מוטי ששון:

 יהיה אפשר לחזור אליה אחרי? מר בר שי:
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 כן, כן.  מר מוטי ששון:

 אבל מה זה כבר משנה? מר חיים זברלו:

 זה משנה. זברלו סמוך עליי.  ור מטלון:גב' אלינ

אתם צריכים להבין, חבר'ה. אתם צריכים להבין שנת"ע קיבלה מנדט  מר מאיר חלבי:

 מהמדינה לעשות ככל שהיא רוצה.

 אבל זה לא של נת"ע. זה לא של נת"ע, זה של העירייה. גב' אלינור מטלון:

 מדינה. נענה.  חבר'ה, נענה. אין פה, זה לא איזה סוד מר יוסי זיידה:

 נכון, הכול בסדר. אנחנו מחכים לזה. גב' אלינור מטלון:

 יאללה שי, נו. מר מוטי ששון:

 יאללה, בר שי.  גב' אלינור מטלון:

 

 שאילתא של החבר בר שי בנושא מוניות שירות ותחבורה בסופי שבוע. .6

מבניין  השאילתא בנושא של מוניות שירות ותחבורה בסופי שבוע. עד היום מר בר שי:

 העירייה,

 כן,  מר מוטי ששון:

הפעלת מוניות שירות בעיר, עברה למעלה משנה מאז זכתה החברה להפעלת  מר בר שי:

קווי שירות בעיר ותושבי העיר עוד לא מקבלים את השירות הנחוץ. מה 

בכוונת העירייה לעשות כדי להבטיח לתושבי העיר את הזכות להשתמש 

 והאם נשקלת הפעלת מיזם נעים בסופ"ש? במוניות שירות בסופי השבוע

קווי מוניות שירות בפעימה השנייה.  3כידוע, משרד התחבורה תכנן להפעיל  מר מוטי ששון:

עקב מחלוקת בין משרד התחבורה ובין זכייני השירות בנושא ההתכנות 

הכלכלית, הפעלת הקווים הוקפאה בשלב זה לצערנו. בין הזכיינים לבין 

 משרד התחבורה. 

 צריך להוציא מכרז, כל הנושא המוניות זה, מר יוסי זיידה:

אני עונה. בר, נמסר לנו כי מתוכנן קו שירות  נמסר לנו, רגע למה להפריע? מר מוטי ששון:

חדש שלא היה מתוכנן במקום . הקו יחבר את בת ים דרך ציר יוספטל 

דקות.  20לקריית בן גוריון ויימשך עד לקניון חולון. תדירות מתוכננת כל 

חודשיים. לגבי -הקו בתהליך אישור מול הממונה וצפוי לעלות בתום כחודש

התחברות לקווי שירות שמופעלים על ידי עיריית תל אביב, נעים בסוף שבוע, 

 הנושא עדיין בבחינה מקצועית בדיונים מול עיריית תל אביב עם ארז ניסים.

 יש איזה לוח זמנים? מר בר שי:
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נפגשתי עם עיריית תל אביב שבוע שעבר, עם מנהל התחבורה העירונית. אני  מר ארז ניסים:

הבנתי את המשמעויות. עכשיו אנחנו בוחנים את זה. רק שבוע שעבר נפגשתי 

 איתו.

 טוב, בר. עוד שאילתא.  מר מוטי ששון:

 אני חוזר,  מר יוסי זיידה:

 

 שאילתא של החבר בר שי בנושא חוג לכל ילד. .7

נקבע  2021ת ההחלטה שאישרה מועצת העיר בחודש אוקטובר טוב, בהצע מר בר שי:

כי מנכ"ל העירייה יגיש למועצת העיר עד לסוף חודש אוקטובר תכנית 

להפעלת חוג לכל ילדי העיר אבל יותר מחודש מאז המועד אותו קבעה מועצת 

העיר להגשת התכנית ולכן אבקש לדעת מה התכנית אותה הכין מנכ"ל 

 ההורים לבחור את החוג ובאילו מתחמים יפעלו החוגים. העירייה, מתי יוכלו 

 לצערנו לא נמצא כל מקור מימון לנושא. מר מוטי ששון:

 שאלות הבהרה. גב' אלינור מטלון:

 שאלת הבהרה, לא שאלות. מר מוטי ששון:

אני אעשה שתיים ברשותך, אחד אני אחד היא. מה הפעולה שעשיתם על מנת  גב' אלינור מטלון:

 קציב?למצוא ת

 אם יש מקור מימון. מר מוטי ששון:

 מיליון ש"ח מנת"ע, איזה קטע. 10בבקשה, יש לך. אתה ממש היום מאשר  גב' אלינור מטלון:

 מה זה? מר מוטי ששון:

 מיליון ש"ח מנת"ע. 10יש לך פה  גב' אלינור מטלון:

שאלה,  מה זאת אומרת? ומה עם הכסף הזה? הוא מתעופף באוויר? שאלת מר מוטי ששון:

 אין מקור מימון. 

אתה בנית תכנית? אתה יודע כמה זה עולה? מה  אתה יודע כמה זה עולה? גב' אלינור מטלון:

 ש"ח? 5התקציב? איך אתה יודע? ואם זה 

 שמעת מה שאמרתי לך? שמעת מה שאמרתי לך? מר מוטי ששון:

 מאיפה אתה יודע? גב' אלינור מטלון:

 בכספים, אז מה אני אעשה?כי את לא מבינה  מר מוטי ששון:

אה, אוקיי. מאיפה אתה יודע מה אני מבינה ומה לא? מאיפה אתה יודע מה  גב' אלינור מטלון:

 אני מבינה ומה לא?
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 אין מקור מימון נקודה. אני עובר לשאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

 מוטי, גב' אלינור מטלון:

 מוטי לא שאלתי שאלת הבהרה. מר בר שי:

 אני עובר לשאילתא הבאה. :מר מוטי ששון

 קודם כל יש החלטת מועצת העיר.  גב' אלינור מטלון:

 אני מבקש לא להפריע לי. מר מוטי ששון:

 יש החלטת מועצת עיר. גב' אלינור מטלון:

 מה הייעוד של התכנית שאין לה בעצם היתכנות כלכלית? מר בר שי:

 מיליון ש"ח לשכבת גיל. 8-ל 6סדר הגודל של חוג לכל ילד זה בין  מר מוטי ששון:

אז בעצם אנחנו עוברים על החוק כי זה הצעת החלטה של מועצת העיר  מר בר שי:

 ומבחינתנו,

 נכון. גב' אלינור מטלון:

 תעשה מה שאתה מבין, אני עובר לשאילתא הבאה.  מר מוטי ששון:

 אני אשיב לגבי העצים? מר יוסי זיידה:

 כן. מר מוטי ששון:

 במהלך חודש נובמבר. מר יוסי זיידה:

. 23.06.21-עד ה 23.03-אוקיי, אז אני אשאל, אז הרישיון לכריתה הוא מה גב' אלינור מטלון:

 אז איך אתם כורתים בנובמבר? 

 לא אנחנו כרתנו את זה.  מר יוסי זיידה:

 העירייה כרתה. גב' שני כהן מסילתי:

 קבלן של העירייה. העירייה כרתה בגנים ונוף בלי רישיון, גב' אלינור מטלון:

 מי שטיפל בזה, מר יוסי זיידה:

 זה לא משנה, מי שכרת את זה קיבל רישיון מהעירייה. גב' שני כהן מסילתי:

 '. 21והרישיון הוא עד יוני  גב' אלינור מטלון:

זה לא המידע שיש לי כרגע, אני רק קיבלתי עכשיו תשובה שהכריתה הייתה  מר יוסי זיידה:

 במהלך נובמבר.

 אז שתדע שזה עבירה על החוק. ' שני כהן מסילתי:גב

 וזה לא רישיון שיש, יש גם את הרישיון? והרישיון הוא לא תקין. גב' אלינור מטלון:

 אוקיי. אני עובר לשאילתא הבאה.  מר מוטי ששון:
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 תעבירו לי כדי שאני אעביר למי שטיפל. מר יוסי זיידה:

  שני בבקשה, השאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

 רגע אבל זה משהו נורא חמור. כאילו אנחנו מתייחסים לזה יאללה, גב' קרן גונן:

 בדיוק. זה ממש לא, גב' אלינור מטלון:

 גברתי היקרה, זה שאילתא ולא להפריע. בבקשה. מר מוטי ששון:

 אבל זו החלטת מועצת העיר ואתה אומר, גב' אלינור מטלון:

 זה עוד לא מוכח.  מר יוסי זיידה:

 שני, בבקשה. וטי ששון:מר מ

 זה חמור, אי אפשר, גב' קרן גונן:

 שני, בבקשה. סליחה. מר מוטי ששון:

 זה חמור, את צודקת.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אז צריך להגיד שזה חמור, לבדוק את זה. גב' קרן גונן:

 הוא אמר שיבדקו את זה. מר זוהר נוימרק:

 ן בנוסף בהארכה? לא, אבל אולי כן קיבלו רישיו מר יוסי זיידה:

 אני פשוט יושבת, מה שאתה אומר עכשיו שאני שקרנית.  גב' נעה צ'פליצקי:

 קרן, קרן, את לא יכולה להפריע באופן שיטתי, קרן. מר מוטי ששון:

 קרן העלו פה עניין, מר יוסי זיידה:

 חמור ביותר. גב' קרן גונן:

 בסדר, אמרתי, מר יוסי זיידה:

 כול חמור כי אנחנו עושים.בעינייך ה מר מוטי ששון:

 מוטי זה לא חמור? גב' קרן גונן:

 לא חמור שום דבר. מר מוטי ששון:

 הגזמת, לכרות עצים, גב' קרן גונן:

 לא הוכח, אבל לא הוכח. גב' נעה צ'פליצקי:

 סליחה, הכול באישור. מר מוטי ששון:

 , מה.01.06-חודשים מ 5ביוני.  1תקרא בנובמבר,  גב' אלינור מטלון:

 את תקבלי את זה בישיבה, בשבוע הקרוב. בבקשה, שני. אפשר לשאול? מר מוטי ששון:

 אין פה, לא התעסקתי בכריתת עצים.  מר יוסי זיידה:
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 בבקשה שני. מר מוטי ששון:

 אבל למה אי אפשר לקבל תשובות מקצועיות? גב' שני כהן מסילתי:

 ה שאני,מה זה אי אפשר לקבל תשובות? זה התשוב מר יוסי זיידה:

 אני שואלת אמיתי. גב' שני כהן מסילתי:

 קיבלת תשובה. שאלת שאלת הבהרה, תקבלי תשובה. מר מוטי ששון:

 רגע, רגע, לא שאלת הבהרה, רגע. גב' אלינור מטלון:

 אני לא נותן לך זכות דיבור. מר מוטי ששון:

אמת, אנחנו יושבים רגע מוטי, אני רוצה להגיד משהו. אנחנו יושבים ב גב' שני כהן מסילתי:

ועוברים על החומרים כל חודש וחודש ואנחנו קוראים את הכול לדקויות 

ואנחנו באמת כל שאילתא שלנו מחושבת ומגיעה עם תשובות מוכנות ואנחנו 

לא סתם מביאים שאילתות לכאן. ואנחנו לא מקבלים תשובות מקצועיות 

 כמו שצריך. באמת, אמיתי.

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 מביאים את השאילתות וכאילו מזלזלים, שני כהן מסילתי:גב' 

 קיבלת תשובה ברורה, מר מוטי ששון:

 לא, לא קיבלתי תשובה, גב' שני כהן מסילתי:

 זה לא מספק אותך, זה בסדר. שני את רוצה לשאול את השאילתא? מר מוטי ששון:

 ואתה לא עונה, לא, כי אתה אפילו לא קורא את השאילתות שלנו גב' שני כהן מסילתי:

 סליחה, יש לך שאילתא? מר מוטי ששון:

 אתה לא עונה לשאילתות שלנו. לא, זה לא יעצור שאתה תצעק יותר ממני. גב' שני כהן מסילתי:

 שני תשאלי את השאילתא שלך. מר מוטי ששון:

 אתה לא עונה אבל לשאילתות שלנו. גב' שני כהן מסילתי:

 י את השאילתא שלך. אני אומר לך, תשאל מר מוטי ששון:

 אבל גם כשהיא שואלת, גב' אלינור מטלון:

 אל תפריעי. מר מוטי ששון:

 רשום, למה אתה לא עונה? למה אתה לא קורא את השאילתא? גב' אלינור מטלון:

 תשאלי את השאילתא.  מר מוטי ששון:

 אם יש שאלה, גב' אלינור מטלון:

 הישיבה.  אלינור, את מפריעה לי לנהל את מר מוטי ששון:
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 בסדר, ואתה מפריע לי שאתה לא נותן לי תשובות על מה שאני מבקשת. גב' אלינור מטלון:

 שני, אל תאלצי אותי להוציא אותך. מר מוטי ששון:

 יש לך שאלות, למה אתה לא עונה על השאלות? גב' אלינור מטלון:

 . 9שמעת מה שאמרתי לך שני? אוקיי, אני עובר לסעיף  מר מוטי ששון:

 אתה יכול לעבור. גב' שני כהן מסילתי:

 את לא מקריאה את השאילתא שלך.  מר מוטי ששון:

 אני לא צריכה את השאילתא הזאת. גב' שני כהן מסילתי:

 אני עובר לניסן זכריה. מר מוטי ששון:

 באמת, אתה לא מאיים עליי. גב' שני כהן מסילתי:

 אילתא, ניסן בבקשה.בבקשה. אתם לא רוצים לשאול את הש מר מוטי ששון:

לא, אני לא רוצה לשאול את השאילתא כי גם ככה אתה לא עונה לי  גב' שני כהן מסילתי:

 במקצועיות. 

 אני מציעה, באמת אני מציעה, אם אנחנו, גב' קרן גונן:

 ניסן בבקשה. מר מוטי ששון:

 זה זלזול בזמן שלנו. גב' שני כהן מסילתי:

 .ניסן בבקשה, ניסן מר מוטי ששון:

 שנים אנחנו פה וזו החוויה. 3שנים אנחנו פה,  3ממש זלזול.  גב' קרן גונן:

 אני לא יכול להפריע לה.  מר ניסן זכריה:

 מה? מר מוטי ששון:

 צריך להגיד את זה. גב' קרן גונן:

 נו, ומה יהיה? גב' אלינור מטלון:

 ניסן, בבקשה. מר מוטי ששון:

 מה יהיה? גב' אלינור מטלון:

 ניסן בבקשה. ניסן, ניסן בבקשה. שון:מר מוטי ש

 אני רוצה להקריא את השאילתא שלי. גב' שני מסילתי:

 לא, אני אמרתי לניסן עכשיו. מר מוטי ששון:

 מה זה לא? זה בסדר היום. גב' אלינור מטלון:

 לא, אני החלטתי שניסן, ניסן תדבר. אחר כך נחזור אלייך.  מר מוטי ששון:
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 בעיה.אין  גב' אלינור מטלון:

 

 שאילתא של החבר ניסן זכריה בנושא הסכם קיבוצי של רשת קהילה ופנאי. .8

 נחתם הסכם קיבוצי, 2017למרץ  12בתאריך  מר ניסן זכריה:

 אני לא מאמינה, כאילו משחק אנחנו פה. גב' שני כהן מסילתי:

. של רשת קהילה ופנאי לבין הרשת עצמה לבין העובדים וחברי ההסתדרות מר ניסן זכריה:

 חלק מההסכם דיבר על העברת כספים לעמותה לקידום )לא ברור(.

 איזה עמותה? עוד פעם? מר שי קינן:

 שחר און. מר מוטי ששון:

עמותה מקצועית, עמותה לקידום מקצועי. הרשת החליטה בצורה  מר ניסן זכריה:

שרירותית בניגוד להסכם, היא לא מתכוונת להעביר את הכספים לשחר און. 

למרות שיש הסכם חתום. השאלה שלי זה מה בכוונת ראש  לא רוצה,

 העירייה לעשות ולהורות לרשת עצמה כדי לכבד את ההסכם. 

אחוז בבעלות העירייה ולכן אין מקום לעסוק  100מדובר בחברה שאינה  מר מוטי ששון:

, 2022-בתנאי העובדים במועצת העיר. בכל זאת, שאלתי את המנכ"לית ב

אחוז  30אחוז מהסכום שהועבר. העברת כסף, ניצלו  30 היה ניצול של 2020

והיתר השאירו אצלם. בכל זאת שאלתי, הכסף כרגע, הכסף נחסם בשנת 

מסתיימת  2021עבור העובדים כפי שהוסכם בהסכם הקיבוצי. שנת  2021

. הרשת ביקשה משחר און 2020אחוז מהסכום של  30-ועדיין לא נוצל יותר מ

נו לנצל בטרם נענו. את יתרת הסכומים תדאג לקבל רשימת עובדים שפ

 הרשת לתת לעובדים באופן מלא כפי שיוסכם עם ועד העובדים.

 אבל יש לי שאלה,  מר ניסן זכריה:

נראה לי לא מוסרי ניסן ולא תקין להעביר כספים לשחר און כאשר מאות  מר מוטי ששון:

 ם. אלפי שקלים נצברים שם ללא ניצול וללא תמורה למען העובדי

מוטי עובדתית, עובדתית יש כמה נתונים לא נכונים. יש לי מסמך של רשת  מר ניסן זכריה:

 אחוז ניצול של העובדים. דבר נוסף, 60קהילה ופנאי שדובר על 

 אני אמרתי את זה. מר מוטי ששון:

 .30לא, אמרת  מר ניסן זכריה:

 . 60 גב' אלינור מטלון:

 ?60אתה אומר  מר מוטי ששון:
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אחוז, כן. זה אחד. שניים, אתה יודע ששחר און מאפשרת לך לנצל את  60 ן זכריה:מר ניס

' יכולים להיות מנוצלים 21'. כלומר כספים של 22', עד יוני 22-התקציב גם ב

', זה דבר נוסף. דבר אחרון, העובדות השנה יצאו לסמינרים 22עד יוני 

בגלל  200 ולהשתלמות מקצועית ושילמו מכיסן אלף ש"ח במקום לשלם

שהרשת לא העבירה וזה לא הגון כי אנחנו דיברנו לפני שעה ויכוחים שלמים 

על המטפלות, על סיפורי סבתא ופה יש הסכם חתום ולא מכבדים אותו. אז 

 משהו פה לא ברור לי.

 אני נותן לך נתונים שקיבלתי מהרשת, מר מוטי ששון:

 אז הם לא נכונים מוטי. מר ניסן זכריה:

 ואתה מעדכן בנתונים אחרים שאני לא יודע מאיפה. ון:מר מוטי שש

 יש לנו מסמך רשמי של הרשת. מה לא נכונים? מר ניסן זכריה:

 אין לו מושג, הוא לא יודע.  גב' שני כהן מסילתי:

 יש לי מסמך רשמי של הרשת והם הולכים לתבוע אתכם גם. מר ניסן זכריה:

 .אבל הוא לא יודע ניסן גב' שני כהן מסילתי:

 ניסן, ניסן, אם אתה אומר, ניסן, מר מוטי ששון:

 מוטי זה הסכם חתום ריבונו של עולם. מר ניסן זכריה:

ניסן אני לא, אתה יודע היה קורונה ולא יצאו. אני לא אעביר כספים, זה לא  מר מוטי ששון:

 30אחוז מההקצבה. בסוף הוא נותן רק  100מוסרי ולא תקין להעביר לגוף 

 ז הוא משאיר אצלו.אחו 70אחוז, 

 זה לא נכון.  מר ניסן זכריה:

 אחוז. 60-אז רגע ניסן, תעביר לנו את המסמך של ה מר מוטי ששון:

 תביא את המסמך, תביא לי. 

 אני אציג לכם אותו. מר ניסן זכריה:

העירייה צריכה לדעת על דברים. מה  למה אנחנו צריכים להביא מסמכים? גב' שני כהן מסילתי:

 זה?

תמיד להתנפח  ואם המסמכים שלי יותר נכונים? מה אני צריך להגיד? וטי ששון:מר מ

 ולהתנפל, למה? מה, את מטילה ספק במה שאומרים? נתן לרשת,

 לא, אני לא מטילה ספק, גב' שני כהן מסילתי:

 נתונים שמגיעים מהרשת. נתונים שהגיעו מהרשת. מר מוטי ששון:

למה אתם לא מודעים לכריתת עצים?  א מודעת לדברים?למה העירייה ל גב' שני כהן מסילתי:

 למה אתם לא מודעים לרשת קהילה ופנאי?
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 ואת מאמינה למסמך שלא ראית. את מאמינה למסמך שלא ראית בכלל. מר מוטי ששון:

 למה אבל? גב' שני כהן מסילתי:

 זה אומר משהו על הגישה שלך.  מר מוטי ששון:

 אומר כלום.לא, זה לא  גב' שני כהן מסילתי:

 לא ראית את המסמך שלו. ניסן,  מר מוטי ששון:

 יש הסכם חתום או לא? מר ניסן זכריה:

 אני לא מבינה למה אתה צועק כל הזמן. גב' שני כהן מסילתי:

 ניסן, ניסן, מר מוטי ששון:

 רגע הסכם קיבוצי זה לא, מר ניסן זכריה:

 ניסן תעביר לי, מר מוטי ששון:

 למה אי אפשר לדון כמו שצריך? גב' שני כהן מסילתי:

 תעביר לי ואני אראה את זה. מר מוטי ששון:

 אז שישנו את ההסכם הקיבוצי, אין בעיה. אם זה לא מוסרי, מר ניסן זכריה:

 ניסן תעביר לי את ההסכם. מר מוטי ששון:

 תן לו את זה, הוא יבדוק.  מר זאב ניסים:

 תראה לי, אני אבדוק את זה.  מר מוטי ששון:

 מביאים לראש העיר מסמך כדי שראש העיר יידע מה הולך בעיר שלו. ב' שני כהן מסילתי:ג

אחוז נוצל, ניסן תביא לי את המסמך. אוקיי, אני עובר  60אתה אומר  מר מוטי ששון:

 לשאילתא הבאה. יעקב. 

 תעביר לו שהוא יידע מה קורה בעיר שלו.  גב' שני כהן מסילתי:

טוב מאוד מה קורה. מה שאת לא מבינה, ייקח לך עוד שנים להבין אני יודע  מר מוטי ששון:

 את מה שאני שכחתי.

 סבבה. גב' שני כהן מסילתי:

 הלאה. יעקב מזרחי. מר מוטי ששון:

 סבבה. לא, השאילתא שלי. אני צריכה לשאול אותה עכשיו. גב' שני כהן מסילתי:

 בבקשה. עכשיו יש לך זכות להתבטא.  מר מוטי ששון:

 תודה. השאילתא שלי בנושא מנוף ליד גן ילדים.  שני כהן מסילתי:גב' 
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 שאילתא של החברה שני כהן מסילתי בנושא מנוף ליד גן ילדים. .9

אבקש לדעת האם המנוף ליד גן ורד וגם מרגנית פועל באישור מעל ראשם  גב' שני כהן מסילתי:

 מקת אודה.של ילדי הגן. נודה על צירוף האישור הרלוונטי לתשובתכם המנו

 המנוף פועל כדין. כדאי שתדעי שהם צריכים לקבל אישור. מר מוטי ששון:

 וצירפנו את, מר יוסי זיידה:

 כל האישורים המצורפים והוא לא מעביר, מר מוטי ששון:

 בסדר, זה עדיין לא אומר שזה תקין. גב' שני כהן מסילתי:

 והוא לא מעביר משא, והוא לא מעביר, מר מוטי ששון:

 הוא לא מעביר, יוסי זיידה:מר 

יוסי אני יכולה להגיד לך שאני עובדת באור יהודה בשכונה שהיא בבנייה  גב' שני כהן מסילתי:

ואנחנו הורדנו מנוף בגלל שזה היה מעל גן ילדים למרות שהיו אישורים, 

 למרות שהיה,

 אנחנו מדברים על חולון, מה הבעיה שלך? מר מוטי ששון:

ולמרות שהמנוף היה תקין הורדנו מנוף כי זה פשוט היווה סכנה לילדים  י:גב' שני כהן מסילת

 מבחינת ההורים וזה היה,

אנחנו שואלים את אנשי המקצוע. אנשי המקצוע עונים, מציגים אישורים.  מר יוסי זיידה:

 מה אנחנו צריכים להגיד להם? זה לא בסדר? 

 יכול להיות. גב' שני כהן מסילתי:

 אז מה לעשות? מר יוסי זיידה:

 להוריד את המנוף.  גב' שני כהן מסילתי:

 את המבינה הגדולה? מר מוטי ששון:

 להוריד את המנוף? מר יוסי זיידה:

 כן. גב' שני כהן מסילתי:

 להוריד את המנוף? מר מוטי ששון:

 אבל הוא עובר, מר יוסי זיידה:

 להביא אותו ממקום אחר אולי. גב' שני כהן מסילתי:

 תקשיבי, את אומרת דברים לא בדוקים באופן שטחי ביותר, ון:מר מוטי שש

 די נו מוטי, גב' שני כהן מסילתי:

 מזלזלת באנשי המקצוע שאומרים לך, מר מוטי ששון:
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 מוטי, מוטי, די. גב' שני כהן מסילתי:

 שחור על גבי לבן, מר מוטי ששון:

 אל תנסה להקטין אותי כי זה לא ילך לך. גב' שני כהן מסילתי:

 אומרים לך שאסור להעביר את, מר מוטי ששון:

 אני יודעת, גב' שני כהן מסילתי:

 תקשיבי, מר מוטי ששון:

 אני מקצועית במה שאני עושה, גב' שני כהן מסילתי:

 תקשיבי את לא רוצה לשמוע, מר מוטי ששון:

 ואני אומרת תשובות מאוד מקצועיות. גב' שני כהן מסילתי:

 צה לשמוע אבל אני אשמיע לך.את לא רו מר מוטי ששון:

 אל תנסה להקטין אותי. גב' שני כהן מסילתי:

 המנוף יכול לעבור, המשא הוא לא יכול להעביר אותו. מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול לצרוח ולחשוב שאתה יודע הכול. גב' שני כהן מסילתי:

 ידבר איתך הקבלן חלבי, מר מוטי ששון:

 סבבה. גב' שני כהן מסילתי:

 תספר, מוטי ששון:מר 

 מה הקשר? גב' שני כהן מסילתי:

 וצריך לקבל אישור מכון התקנים.  מר מוטי ששון:

 שני יש אישורים של משרד העבודה, ממכון התקנים, מר מאיר חלבי:

 אם הורים מרגישים חוסר ביטחון עם הילדים שלהם, אז האישורים, גב' שני כהן מסילתי:

 זה החוק. מר יוסי זיידה:

 הוא צריך לעבוד. איר חלבי:מר מ

 סבבה.  גב' שני כהן מסילתי:

 תלמד אותה קצת. מר מוטי ששון:

 אם הנכדים שלך יוסי היו בגן הזה אני מניחה שגם אתה היית רוצה, גב' שני כהן מסילתי:

 הייתי משנה את החוק? מר יוסי זיידה:

 לא, אז היית משנה כיוון של מנוף. גב' שני כהן מסילתי:

 רגע שני, שני, צ'פליצקי: גב' נעה
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 היא לא רוצה להבין. היא צריכה להתנפל. מר מוטי ששון:

 בסדר. גב' שני כהן מסילתי:

 המנוף, מר יוסי זיידה:

מוטי לא ילך לך להקטין אותי מול כולם בסדר? אני יודעת מה אני אומרת,  גב' שני כהן מסילתי:

 אני עובדת בזה. 

 שני, שני, מר יוסי זיידה:

 אז אל תנסה בסדר?  ני כהן מסילתי:גב' ש

 שני, שני, רגע, אני רוצה, גב' נעה צ'פליצקי:

שני, ברשותך. רגע, המנוף, אני דיברתי עם אריאל מנהל הפיקוח העירוני.  מר יוסי זיידה:

המנוף יכול לעבור מעל הגן כמו שהוא עובר מעל כל הבניינים, בקוטר של 

ת שמונעות ממנו להעביר משא מעל מטר שיש לו. יש לו הגבלו 70בסביבות 

 הגן.

זה הוא עושה. עושים לכל הגנים ששם יש פינוי בינוי, אני לא יודעת מה. כל  גב' נעה צ'פליצקי:

 הגנים עושים שם.

 יש שם מיגון, יש הכול. מר זוהר נוימרק:

 לא שייך.  מה זה יעזור אם ימגנו את זה? מר חיים זברלו:

 )מדברים ביחד(

 שני, גם אליי פנו הרבה פעמים. צקי:גב' נעה צ'פלי

כשיקרה משהו אני כבר, אני יודעת מה אני אומרת. אני יודעת מה אני  גב' שני כהן מסילתי:

 אומרת. 

 אוקיי, יעקב בבקשה. מר מוטי ששון:

 זה תחושה של הורים בסך הכול שהילדים שלהם נמצאים באיזושהי סכנה. גב' שני כהן מסילתי:

 אני מסכימה איתך. גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא קשור לחוק, זה לא קשור למנוף או לברגים חזקים, באמת. אוקיי? גב' שני כהן מסילתי:

 נעה, עזבי אותה. יעקב, מר מוטי ששון:

 למה עזבי אותה? למה? גב' שני כהן מסילתי:

 יש לך שאילתא, תשאל.  מר מוטי ששון:

 למה עזבי אותה?  גב' שני כהן מסילתי:

 סליחה, זה כבר נגמר. ששון: מר מוטי
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 למה עזבי אותה?  גב' שני כהן מסילתי:

 הנושא נגמר. מר מוטי ששון:

 לא, אתה לא תדבר אליי בחוסר כבוד. גב' שני כהן מסילתי:

 יעקב בבקשה, את השאילתא. מר מוטי ששון:

 באמת, אני יודעת מה אני אומרת.  גב' שני כהן מסילתי:

 א תשאל. יעקב, שאילת מר מוטי ששון:

 טוב, חברים אני מדבר די. עזבי נו, נעה.  מר יעקב מזרחי:

 

 שאילתא של החבר יעקב מזרחי בנושא צופרים. .10

 אבקש להביא לסדר היום שאילתא בדבר החלטה 'צפרת שילמת'.  מר יעקב מזרחי: 

 הורדנו מנוף, מה זאת אומרת? גב' שני כהן מסילתי:

 רבות לצפירות רכבים בכל שעות היום והלילה,אנחנו עדים מזה שנים  מר יעקב מזרחי:

 את מפריעה לנהל את הישיבה. מר מוטי ששון:

מזה  דקה, שני, דקה. עזבי אני לא אמרתי, תעני לו אחרי זה. אנחנו עדים מר יעקב מזרחי:

שנים רבות לצפירות רכבים ואופניים בכל שעות היום והלילה של כלי רכב, 

שבבתים וסתם לזרז את הרכב שלפנינו. אם זה בפקקים, בקריאה לחברים 

אבקש שהעירייה תפתח במיזם תודעתי. יש לשלט את העיר בשילוט של 

איסור השימוש בצופר אלא רק במקרה המחייב זאת. עיריית פתח תקווה 

בשיתוף המשרד להגנת הסביבה החלה להפעיל פיילוט ייחודי באחד מאזורי 

תן לי לדבר, אני לא יכול לדבר. העיר. בשלב, זברלו תשמע טוב, תשב בשקט. 

עיריית פתח תקווה בשיתוף המשרד להגנת הסביבה החלה להפעיל פיילוט 

ייחודי באחד מאזורי העיר. בשלב הפיילוט שקולטים, בשלב הפיילוט שהוא 

. המערכת כוללת NOISEייחודי בארץ, תשתמש העירייה במערכת שנקראת 

צפירת הרכב, מזהים את הרכב חיישן בעל עשרות מיקרופונים שקולטים את 

באמצעות תמונה וצילום וידאו. הפקח יבדוק אם התבצעה עבירה על תקנות 

הרעש. במקרה והייתה הצדקה יישלח דו"ח לבעל הרכב. כמובן שהעירייה 

תצטרך לקדם חוק עזר עירוני שיתמוך בזה. אני מבקש להחיל את החוק. 

 עכשיו, כל הנושא הזה מוטי, כל דקה,

 אבל זה לא שאילתא. נוימרק:מר זוהר 

 זה לא שאילתא. מר מוטי ששון:
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לא חשוב, מוטי. עזוב, לא חשוב. אז שאילתא זה שורה. עכשיו תשמע מוטי,  מר יעקב מזרחי:

יש פה בעיה. אנחנו לא עיר של צדיקים ואין בארץ צדיקים, כולם צופרים. 

ולא לזרז עכשיו, הצפצפה נועדה לזהירות. לא לקרוא לא למשה ולא חיים 

תנועה כשיש פקקים. ואין לכם פה שילוט בעיר לצופרים למרות שזה החוק. 

עכשיו, המשרד לאיכות הסביבה ועיריית פתח תקווה פתח בפיילוט. אני 

חושב שהדבר הזה, תשמע קיבלתי מיילים, קיבלתי סרטים פה בחולון מה 

הולך עם הצופרים בבקרים. כשיש משאית אשפה או כשיש פקק או לא 

משנה, כל דבר אחר. סדום ועמורה. עכשיו, השאלה אם הדבר הזה, תראה 

אתה לא תשלוט על זה מוטי. אני יודע שאי אפשר לשלוט על זה. אבל אולי 

השילוט יעשה משהו וייתן איזשהו משהו, למה אתה אומר לא? ישר אומר לי 

 לא. 

 מי אמר לא? מר זוהר נוימרק:

 וט לקקי של הכלב ולצופר לא?אתה יכול לשים שיל מר יעקב מזרחי:

 אתה יודע שיש שילוט לקקי של הכלב ובמה הוא עזר לך? עו"ד יונת דיין:

אם הפיקוח העירוני יעמוד ויפזר את החברים שלו גם בקקים,  מה עזר לי? מר יעקב מזרחי:

 לא רק ברפורטים למכוניות, את תראי שיהיה פה יותר,

 העסק לא פשוט. טוב יעקב, יעקב. תקשיב, מר מוטי ששון:

 אני יודע.  מר יעקב מזרחי:

גם כשאתה לוקח מישהו ומצפצף ונותן לו דו"ח, לך תוכיח שהוא באמת,  מר מוטי ששון:

 מישהו, חתול עבר אז עצרתי וצפצפתי.

 צודק. לכן המשרד לאיכות הסביבה ועיריית פתח תקווה, מר יעקב מזרחי:

 בוא נראה. מר מוטי ששון:

 שים פה פיילוט. עו מר יעקב מזרחי:

 יפה, נראה את הפיילוט שלהם.  מר מוטי ששון:

 יפה. אז בוא נחליט שאם הפיילוט בפתח תקווה, מר יעקב מזרחי:

 כמה זמן הפיילוט? כמו הקורקינטים? עו"ד יונת דיין:

 אני כבר אומר לך שזה לא יצליח.  מר זאב ניסים:

 למה לא יצליח? מר יעקב מזרחי:

 ,יעקב מר מוטי ששון:

 להפך, מר יעקב מזרחי:

 ומה עם האגזוזים של האופנועים? מר מאיר חלבי:
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 כנ"ל, כנ"ל. זה חינוך.  מר יעקב מזרחי:

 שאילתא זה לשאול. אתה מציע משהו. מר מוטי ששון:

אבל אם הייתי אומר לך אני רוצה לשים שלטים נגד צופרים, עזוב נו. אני  מר יעקב מזרחי:

 יודע מה אני מדבר.

 זה לא שאילתא. י ששון:מר מוט

 ?NOISEמה זה מערכת  זברלו? NOISEמה זה מערכת  מר יעקב מזרחי:

 זו הצעה לסדר. מר זוהר נוימרק:

 אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 זה כתבתי את זה, דרך אגב, את זה כתבתי ליוסי.  מר יעקב מזרחי:

 הבא. ניסן, איפה ניסן? יצא. אני עובר לסעיף מר מוטי ששון:

 לא, לא, הנה ניסן. ניסן? מר יעקב מזרחי:

 עברתי סעיף, בקשה למחיקת חובות. מר מוטי ששון:

 נגמרו השאילתות.  עו"ד יונת דיין:

 

 לפקודת העיריות. 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .11

לפקודת העיריות.  338בקשה למחיקת, בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  מר מוטי ששון:

 בבקשה. 

 אין שאילתות יותר. נעה צ'פליצקי: גב'

 סיוון, בואי. מר מוטי ששון:

 אם יש למישהו שאלות, סיוון כאן.  עו"ד יונת דיין:

 יש לנו שני אירועים להגיע הערב. מר חיים זברלו:

 סיוון בואי.  מר מוטי ששון:

 הרגתם אותנו.  מר זוהר נוימרק:

 סיוון תתחילי.  מר מוטי ששון:

 ברים בואו נשמור רגע על שקט, סיוון. ח מר יוסי זיידה:

מקרים של הפטרים. אנחנו מתחילים עם הפטרים, כמעט  7טוב, יש לנו פה  גב' סיוון ריאבוי:

אלף ש"ח להפטרים לחובות, בעיקר חובות ארנונה. יש גם אגרות  300

 שמירה, חינוך אבל,

 זה בית משפט. לשיקול דעת. מר זוהר נוימרק:



 540 פרוטוקול 05.12.2021 –ליום  46מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

46 
 

 לא עניין של להפעיל שיקול דעת. אנחנו מעלים את זה למועצה, זה גב' סיוון רבאוי:

 נעה מה את אומרת? מר חיים זברלו:

 עכשיו אתה שואל אותי מה אני אומרת? גב' נעה צ'פליצקי:

בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  5.10.2021-חברים מי בעד על פי מכתב מה מר מוטי ששון:

 החדש, אמרתי מכתבה של יונת דיין, 338

 ומכתבה של סיוון. ו"ד יונת דיין:ע

 נכון, זה הפטרים. זה עניין של שיקול דעת גם לא של העירייה. גב' סיוון ריאבוי:

, 6, 5, 4, 3, 2, 1חתומים ראש העיר, גזבר הרשות והיועץ המשפטי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

נע? אנחנו בעד. מי נגד? מי נמ 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.. 20, מישהו פה, אוקיי 20

 סעיף הבא זה גם שלנו. גב' סיוון ריאבוי:

 

 אישור מחיקת חובות בהסכמי פשרה.  .12

 מקרים של הסדרי פשרה, חובות ישנים, סך של מיליון, 3של הגביה,  גב' סיוון ריאבוי:

 אחרי שעשו בדיקה וניסו והכול? מר יעקב מזרחי:

 אחרי בדיקה ומיצוי כל הליכי האכיפה לאורך שנים רבות, אין פה, ' סיוון ריאבוי:גב

אוקיי. מי בעד? בבקשה, מישהו, מחיקת חובות והסדרי פשרה ממכתבה של  מר מוטי ששון:

. סך הכול 2021לנובמבר  29סיוון ריאבוי מנהלת מחלקת הגבייה מיום 

 , ניסן? 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 1,894,748.24המחיקה על 

 ניסן כן, ניסן כן. מר ניסן זכריה:

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר.פה אחד בעד, אין נגד, אין נמנעים.  מר מוטי ששון:

 תודה רבה. גב' סיוון ריאבוי:

 תודה סיוון.  מר יוסי זיידה:

 תודה לכם.  גב' סיוון ריאבוי:

 ר לסעיף הבא. סעיף הבא, אוקיי חברים אני עוב מר מוטי ששון:

 

 . 38-36אישור המלצות פרוטוקול ועדת השכירות סרלין   .13

 עכשיו זה סרלין? גב' אלינור מטלון:

 סרלין, סרלין מוטי.  מר יעקב מזרחי:
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 זה מה שאושר טלפונית או, גב' אלינור מטלון:

 לא, לא, לא. הגיעו עוד מספר, עו"ד יונת דיין:

 י כבר לא מבינה.איפה החומר הזה? אנ גב' אלינור מטלון:

 חברים.  מר יוסי זיידה:

 .28.11.2021חברים, זה פרוטוקול ועדת השכירות סרלין מיום  מר מוטי ששון:

 איפה הפרוטוקול הזה? גב' אלינור מטלון:

 הפרוטוקול הזה, מר מוטי ששון:

 קיבלתם אותו.  מר יוסי זיידה:

 בחומר הראשון, השני או, איפה? גב' אלינור מטלון:

 בראשון, בראשון. סי זיידה:מר יו

 קיבלנו, קיבלנו. גב' נעה צ'פליצקי:

קיבלתם את זה. לא בראשון, יכול להיות שבשני. לא, לא, סביר להניח  מר יוסי זיידה:

 שבשני.

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 אין, הוא לא בשני. גב' אלינור מטלון:

 בשני. מר יוסי זיידה:

 ,1 מי בעד? מר מוטי ששון:

 על מה מצביעים? ר בר שי:מ

 אישרנו, מר יוסי זיידה:

 המלצות לתת שכר דירה, עו"ד יונת דיין:

 אין אני לא מוצאת את זה. גב' אלינור מטלון:

 לקראת הסוף. קיבלנו את זה לפני. גב' נעה צ'פליצקי:

 באיזה, מה העדכון הראשון? פה מה רשום לא קיבלנו את זה יוסי. איפה? גב' אלינור מטלון:

 בתאריך?

, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1חברים, אוקיי. אני עובר לסעיף הבא. מי בעד?  מר מוטי ששון:

אני עובר  אושר.בעד. תודה.  21, 20, זברלו? 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11

לסעיף הבא, הארכת תוקף גבייה לגבי חוק עזר לחולון )שירותי שמירה, 

 בקשה. אבטחה וסדר ציבורי(. ב
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הארכת תוקף גבייה לפי חוק העזר לחולון )שירותי שמירה, אבטחה וסדר ציבורי(  .14

 . 2018 –התשע"ח 

הוראת השעה של הגבייה בתוך חוק העזר שלנו כל פעם מוגבלת בזמן מצד  עו"ד יונת דיין:

המדינה מכיוון שהוראת השעה בפקודת העיריות כל פעם מוארכת לתוקף, 

בהחלטות של הכנסת. הוראת השעה הנוכחית לשנה או שנתיים תלוי 

מסתיימת בסוף השנה הזאת וכבר הוגשה הצעת חוק בכנסת להאריך עד סוף 

. בהתאם מובא בפניכם הבקשה להאריך את הבקשה בחוק העזר שלנו 2023

לאותו מועד, כמובן בכפוף להחלטה שתתקבל בכנסת ישראל אם זה יהיה עד 

 '. 23' או עד סוף 22סוף 

אם ההחלטה בכנסת מתקבלת אנחנו כפופים, אנחנו צריכים להצביע עליה  בשארי:-ל קפלןגב' ענב

 בכלל?

בשביל זה היא מובאת עכשיו, זה מה שהסברתי כרגע. שמכיוון שאנחנו  עו"ד יונת דיין:

לדצמבר  30-מוגבלים עד סוף החודש, אנחנו לא יודעים אם הכנסת תחליט ב

חיה וההמלצה של מנכ"ל לשלטון לדצמבר, ההנ 31-או יום קודם, או ב

המקומי בכל הרשויות הוא להביא כרגע החלטת מועצה שכמובן תוקפא 

ומותנת באישור הכנסת. במידה והכנסת מתעכבת, יש החלטת מועצה 

 שתומכת בזה. 

 ואם לא?  בשארי:-גב' עינב קפלן

 אם לא,  עו"ד יונת דיין:

 למה לא להביא את זה בחודש אחר? מר זאב ניסים:

 זאביק, ר ניסן זכריה:מ

לאט לאט, קשה לי לענות לכולם, לשמוע ביחד ובטח לענות ביחד. אם אין  עו"ד יונת דיין:

 אישור של מועצת העיר לגבייה,

 לא, אם אין אישור של הכנסת. בשארי:-גב' עינב קפלן

 אם אין אישור של הכנסת אז החלטה של מועצת העיר, עו"ד יונת דיין:

 כנסת מעלייך.ה מר זוהר נוימרק:

 לכן השלטון המקומי בכל הארץ מאריך,  מר מוטי ששון:

 אם המועצה לא מאשרת אז תופסק הגבייה? מר ראובן קייקוב:

 אתה לא יכול לגבות.  מר ניסן זכריה:

 רחמים תסביר להם.  מר מוטי ששון:

 מיליון ש"ח לטובת, 7.8לתוספת של  לעירייה )לא ברור( מר רחמים בינוני:
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 כל שנה, נת דיין:עו"ד יו

 ש"ח, 1.16אחרת זה צריך להיות גביה. אני רק מזכיר שהעלות למטר זה  מר רחמים בינוני:

 לשנה. עו"ד יונת דיין:

ש"ח למשפחה  7מטר זה אומר משהו כמו  80לשנה. אם בית ממוצע של  מר רחמים בינוני:

ש"ח  7-לחודש. אני חושב שמה שהאזרח מקבל פה מהשמירה לעומת ה

 ש, אני כתושב העיר אומר, זה שווה.בחוד

 מה הוא מקבל? גב' אלינור מטלון:

 שמירה, סיורים,  מר יעקב מזרחי:

 יש סיורים באמצע הלילה, מר רחמים בינוני:

 אין מספיק. גב' אלינור מטלון:

אני רוצה רק להגיד לכם שלא פעם קורה פה כל מיני דברים עם תנועות הנוער  גב' נעה צ'פליצקי:

 ייה וכל זה מטפלים ומגיעים,וכל פנ

 אף אחד לא נגד זה.  מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה, שמעתם. חבר'ה, שמעתם. מר מוטי ששון:

 יש לי שאלה מוטי. מר ניסן זכריה:

 מנהל אגף התקציבים, מר מוטי ששון:

 לא, אבל יש לי שאלה. מר ניסן זכריה:

 לא, רגע, אני רק אומר ליעקב. מר מוטי ששון:

 מה זה משנה לי? חי:מר יעקב מזר

שוטרים  14לא, אני אומר. המשמעות היא אחת, לפטר את כולם ולוותר על  מר מוטי ששון:

ייעודיים שמטפלים בנושא הזה. לוותר עליהם ומשטרת ישראל תיקח את 

התקנים האלה, לא תחזיר אותם לעירייה. לקח לי שנים כדי לקבל את 

ם, בתקופה של השר ארדן, עד השוטרים האלה. שנים. שאתה יודע. לקח שני

שקיבלנו את האישור וגם את הרכבים וגם את השכירות. נקודה. אז אם 

 רוצים לבוא, ניסן אם אתה רוצה ללכת עד הסוף, בבקשה.

אני קודם כל מוטי רוצה, אנחנו מדברים על סיירת שהיא בהחלט עושה  מר ניסן זכריה:

היא מועילה, היא גם עושה  עבודה טובה, אין ויכוח בכלל. היא פעילה מאוד,

 דו"חות. ויש הכנסות מדו"חות, נכון?

 ודאי.  מר שי קינן:

אוקיי. אנחנו, אנחנו כרגע לא מדברים על ביטול הסיירת. אנחנו מדברים על  מר ניסן זכריה:

 זה שהעירייה יכולה למצוא תקציב כדי לממן את העלות של הסיירת.
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 ר ומנהל אגף התקציב אומר אין מקור מימון לזה.אתה צריך לשאול את הגזב מר מוטי ששון:

יהיה מקור בתקציב שיוגש, בוודאי. כרגע על פי מה שאתה מגיש, אין, ברור.  מר ניסן זכריה:

 אנחנו נעשה שינויים. 

אומר לך הגזבר ומנהל אגף התקציבים אין מקור מימון מתקציב העירייה.  מר מוטי ששון:

 תחליטו,

 יוגש נמצא מקור.מוטי כש מר ניסן זכריה:

שוטרים  14חבר'ה, אז אתם לוקחים סיכון שלוקחים את השוטרים?  מר מוטי ששון:

 וקצינים?

 אנחנו לא מבקשים, מר ניסן זכריה:

 זו המשמעות, לא לברוח.  מר מוטי ששון:

 זה רק בתקציב החדש ניסן, לא עכשיו. מר חיים זברלו:

 רגע, רגע. מר מוטי ששון:

-י רוצה אולי, אולי לא הסברתי את עצמי מספיק. נכון לכרגע, עד לאנ עו"ד יונת דיין:

זה המועד האחרון שבו אפשר נכון לכרגע ולמצב כרגע בלי אישור  31.12.21

מועצה לגבות מתושבים תשלום. אם חברי המועצה מחליטים, שנייה, אם 

חברי המועצה מחליטים לא להאריך את הוראת הגביה הזאת, המשמעות 

אין את הגביה, אין בעצם את התקציב הנדרש בעירייה  1.1.22-היא שב

להחזיק את, שנייה, את השיטור העירוני ויום למחרת המשטרה יכולה 

 לשחרר את התקנים האלה.

 מאריכים, מאריכים ורוצים עוד שוטרים. מר מאיר חלבי:

השני הוא  רגע, אני אומר יכול. אני לא קבעתי עובדה. תקשיב בבקשה. החלק עו"ד יונת דיין:

בינואר, בכל תאריך אחר לחזור ולגבות,  30-בינואר, ב 5-שגם אם נחליט ב

זה יכול להיות רק מתושב העיר, את הפער שאתה יוצר אין דרך לגבות חזרה. 

 אין פה גביה רטרואקטיבית.

 ובטוח שלא יחזירו את הכסף. מר מוטי ששון:

חליט כרגע או לאשר בינתיים ובעוד לכן השאלה אם מה שאתם רוצים זה לה עו"ד יונת דיין:

 חודשיים כשיאשרו מקור תקציבי אחר,

 מאשרים פה אחד ורוצים עוד שוטרים.  מר מאיר חלבי:

 אוקיי, חברים.  מר מוטי ששון:

 לא יודעת להגיד לכם. אני מציעה לכם, עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, חברים, מר מוטי ששון:
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 ' הוא אומר. 22יב הוא מעביר את זה לתקצ מר יעקב מזרחי:

, גביה, חבר'ה מי בעד הארכת תוקף גבייה לפי 1רגע, אוקיי. חברים מי בעד?  מר מוטי ששון:

חוק העזר לחולון, חבר'ה זאת הצעת החלטה. הארכת תוקף גבייה לפי חוק 

. אוקיי, 2018העזר לחולון שירותי שמירה, אבטחה וסדר ציבורי התשע"ח 

 מי בעד הארכה? 

פה אחד, פה אחד נו. תצביעו נו, שוטרים, שיהיה שוטרים לחולון. ישמרו על  :מר מאיר חלבי

 הילדים שלכם.

 אוקיי, אז נעשה הצבעה שמית. סיטון? עזרא סיטון? חלבי,  מר מוטי ששון:

 רוצים שישמרו אבל לא על חשבון התושבים. גב' אלינור מטלון:

 חלבי, עינב,  מר מוטי ששון:

 לחודש למשפחה. ש"ח 7 גב' אלינור מטלון:

, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי נגד?  גליה, ד"ר רוק, רבקה, זוהר ואני. מי בעד? מר מוטי ששון:

 . נגד זברלו, בבלי, קייקוב, בר שי, שני, אלינור, ניסן, יעקב אתה?10

 בטח. מר יעקב מזרחי:

 לא, כי מקודם לא הרמת. יעקב וקרן וזאב ניסים.  מר מוטי ששון:

 רגע, בעד זה גם שמית נכון? :מר בר שי

 כן, כן, הקריא. עו"ד יונת דיין:

 אושר. :זיידהמר יוסי 

 לא שמעתי.  מר בר שי:

 . 10מול  11. 11 מר יוסי זיידה:

 נגד. אושר. אני עובר לסעיף הבא.  10בעד,  11 מר מוטי ששון:

 ?10למה  גב' אלינור מטלון:

 גד.הצביעו נ 10הצביעו בעד,  11 מר יוסי זיידה:

אוקיי, אני עובר לסעיף הבא. בבקשה, אישור מועצה לתיקון תבחינים  מר מוטי ששון:

 ,2022לתמיכה בספורט חלוקה בשנת התקציב 

 , איך הגענו? רגע, רגע,11לא זה  גב' קרן גונן:

 

 .2022אישור מועצה לתיקון תבחינים לתמיכה בספורט חלוקה בשנת התקציב   .15

מועצה לתיקון תבחינים לתמיכה בספורט חלוקה בשנת חברים, אישור  מר מוטי ששון:

 . מי בעד? 2022התקציב 
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 אלף? 35-אלף וה 25-רגע, אפשר להסביר מה זה ה מר בר שי:

 מה השאלה? גב' קרן גונן:

כן, בתוך התבחינים יש סעיף שעוסק בהשתתפות מינימלית במשחקי גביע  מר יוסי זיידה:

ות. בדרך כלל זה נגזרת מסך תקציב אירופה. בגדול זה שייך לתחום ההישגי

. עשינו איזושהי בדיקה, הבנו 25ההישגיות אבל נתנו מינימום של 

שההוצאות של תיאום משחקים באירופה יותר גדולות ממה שחשבנו, 

 הגדלנו את תקציב המינימום להשתתפות במשחקי אירופה.

 במשחק או סך הכול שנתי? מר בר שי:

ק זה נכון לכדורסל גברים, נשים, כדוריד, כל מי שמשחק במשחק. במשח מר יוסי זיידה:

אלף ש"ח עבור השתתפות.  35באירופה במסגרת קבוצתית יזכה למינימום 

 זה עוד איזשהו סיוע לקבוצות. הרי הגדלנו גם את תקציב התמיכות בספורט. 

, גם בנושא של קבוצות הבנות אליצור חולון, שהן קבוצת הליגה הבכירה מר מוטי ששון:

 אנחנו גם הגדלנו את התקציב שלה.

 הגיע הזמן. מר זאב ניסים:

 מי בעד? מר זוהר נוימרק:

 תקציבמי בעד אישור מועצה לתיקון תבחינים ותמיכה בספורט וחלוקת  מר מוטי ששון:

-, מכתבה של סגנית היועצת המשפטית לעירייה אביבה שרון מה2022

, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 17.11.2021

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  19, 18

 

 . 2021אישור מועצה לחלוקת כספי תמיכות לשנת   .16

על פי מכתבה של אביבה  2021אישור מועצה לחלוקת כספי תמיכות לשנת  מר מוטי ששון:

 . מי בעד? 22.11.2021-שרון, סגנית היועצת המשפטית מה

 סליחה, שאלה. חלוקת יתרות מה זה? מר זאב ניסים:

אני אסביר. יש שתי קבוצות, מכבי חולון כדורגל נשים וארזים חולון כדורגל  מר רחמים בינוני:

חופים שבסוף לא שיחקו ולכן הכסף שתוכנן לחלק להם אותו לא מחולק 

 כסף.ואמרנו את היתרה נחלק לכל הקבוצות, חבל להפסיד את ה

 לפי איזה מפתח מחלקים? מר זאב ניסים:

 לפי המפתח שמגיע להם. כל אחד בחלק היחסי.  מר יוסי זיידה:

 מי בעד? מי בעד? ניסן אתה בעד?  מר מוטי ששון:

 מי בעד? מר יוסי זיידה:
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ין בעד. אין נגד, א 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 נמנעים. 

 .אושר עו"ד יונת דיין:

 אושר. אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 

 אישור הסכם עם נת"ע למסירת מבנה פסגות, גוש חלקה.  .17

קיבלתם את ההסכם מול נת"ע וחוות דעת שמאי העירייה. למעשה מדובר  עו"ד יונת דיין:

ורית על השטח של מתחם פסגות בקצה סרלין שבמקום להרוס גינה ציב

שנאים ועמודי חשמל לאורך הרצועה, הם  4-ולמלא אותה בחלק הקריטי ב

יוקמו במתחם הזה ומה שאנחנו מוסרים את הקרקע בעצם לנת"ע. אז אנחנו 

 מיליון.  10.800מקבלים בתמורה 

 ומה עם הבתים שצמודים, גב' שני כהן מסילתי:

 הסמוכים? בדיוק מה שבאתי לשאול, הקרינה והבתים גב' אלינור מטלון:

 מה זה? מר מוטי ששון:

 הקרינה היא, הקרינה, ביררנו הכול על פי דין. הכול ברמות קרינה מותרות. עו"ד יונת דיין:

 הכול נבדק. מר מוטי ששון:

 על פי משרד לאיכות הסביבה. עו"ד יונת דיין:

 אני לא שומעת, סליחה. גב' אלינור מטלון:

פי רמות קרינה מותרות מבחינת המשרד לאיכות הכול על פי דין ועל  עו"ד יונת דיין:

הסביבה. אם תתגלה איזושהי חריגה היא כמובן על פתחה של נת"ע והעירייה 

 כמובן גם מתערבת.

 יש אפשרות להקים שם נגיד חניון או משהו? לנצל את השטח הזה יותר טוב? מר בר שי:

 זה שטח של מקווה אחרי זה, מר יעקב מזרחי:

 צריך לאפשר להם גם דרך גישה לשם, גם תחזוקה לחדר. עו"ד יונת דיין:

 כן אבל נגיד קומה אחת גישה. מר בר שי:

 חברים,  מר יוסי זיידה:

 רגע, יהיה גם בברקת ליד בית הספר של הבנות? גב' נעה צ'פליצקי:

זה במקום מה שנועד לפגוע, למעשה מבטל את רוב השימוש מגינת התומר.  עו"ד יונת דיין:

 יך להיות,זה היה צר

 גינת התומר זה בתוך השכונה והיו לזה מגבלות. זה משא ומתן ארוך ומייגע, מר מוטי ששון:
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 מוטי יכולת לקבל תקן שם. מר יעקב מזרחי:

 אבל שם זה ממש בית ספר. גב' נעה צ'פליצקי:

 יכולת להוציא מהם יותר כסף שם.  מר יעקב מזרחי:

 זה חכם מאוד לתת, מר מאיר חלבי:

 אתה שוכר, איך אתה תוציא את הרכב, מזרחי: מר יעקב

 ניסו לעשות שם, מר מוטי ששון:

 טוב, חברים. מי בעד? מר מוטי ששון:

 פה אחד, פה אחד. מר מאיר חלבי:

, מי נגד? מי נמנע? 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, ניסן, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 ת?נמנעים. את נמנע 4, 3, 2, 1

 לא.  גב' נעה צ'פליצקי:

נמנעים. אני מקריא את ההחלטה. מועצת העיר מאשרת  4קרן מה איתך?  מר מוטי ששון:

בזאת לאחר קבלת חוות הדעת היועצת המשפטית ושמאות העירייה את 

ההתקשרות בין עיריית חולון לבין נתיבי התחבורה העירוני להסעת המונים 

 6018בגוש  216העירייה בחלקה נת"ע בע"מ את העברת מלוא זכויות 

מיליון וזאת בהתאם  10.800חולון תמורת  21כמתחם פסגות, רחוב סרלין 

לתנאי ההסכם שהועבר לאישור חברי מועצת העיר ובכפוף לאישור עיריית 

מחברי מועצה שהם רוב  27מתוך  14מועצת העיר ברוב. בעד החלטה הצביעו 

. 0נגד  14כחים. אוקיי. הצביעו רגיל מתוך כלל חברי המועצה ולא רק הנו

 ., מה עכשיו? עכשיו סעיף הבא. אושר. 4נמנעו 

 

מתן הרשאה לקבלת מידע בחשבונות העירייה לגברת רונית ראדפר, עובדת  .18

 מסלקה.

מתן הרשאה לקבלת מידע בחשבונות העירייה לגברת רונית ראדפר עובדת  מר מוטי ששון:

 המסלקה. 

 , היא עובדת מצטיינת.עובדת מצטיינת מר מאיר חלבי:

 קבלת מידע, לא על ביצוע פעולות. מדובר על עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 מי בעד?  מר יוסי זיידה:

 בעד. ניסן בעד? 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 כן, כן. מר ניסן זכריה:
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 ? כמה יצא לי? 19בעד, או  18 :מר מוטי ששון

 רוב נו, יש לך רוב. מר ניסן זכריה:

 .18 עו"ד יונת דיין:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרבעד, אין נגד אין נמנעים.  18 מר מוטי ששון:

 

 אישור לעבודה עם מנהל תיקים. .19

בר אישור מועצה לעבודה עם מנהל תיקים. קיבלתם את המכתב של אמנון גז מר מוטי ששון:

 . 2021לנובמבר  18-העירייה, מה

 איזה סעיף אתה מוטי? מר ניסן זכריה:

 . 19, 19 מר יוסי זיידה:

 מרוב מספרים הוא כבר התבלבל.  גב' אלינור מטלון:

 אה, כן. ראיתי. מר ניסן זכריה:

מנהלי התיקים הם איילון, פעילים, מיטב דש, ילין לפידות, אקסלנס,  מר מוטי ששון:

 . זה מאפשר לנו תמרון בין,IBI-, אפסילון ואלטשולר שחם

 ביניהם. מר יוסי זיידה:

 בין מנהלי התיקים, שתהיה תחרות ביניהם מי בביצוע הטוב ביותר.  מר מוטי ששון:

 למה לא? מר ניסן זכריה:

 אגב שאלה, אנחנו הולכים עם כולם יחד או, מר זאב ניסים:

 לא. מר מוטי ששון:

 מכולם? בוחרים אחד מר זאב ניסים:

 יש לך אפשרות.  מר יעקב מזרחי:

אני זוכר שהייתי בפיס, אז נהגתי שם איזה נוהג שאמרתי אחרון שלא נותן  מר מוטי ששון:

 תשואה ריאלית להחליף אותו.

 ברור. מר זאב ניסים:

כשבאתי לחולון אמרתי וואלה זה רעיון טוב. אמרתי תשמע, בוא ניתן להם  מר מוטי ששון:

תחרות. אז הוצאנו אחד או שניים, כי בכל זאת זה סכומים תחרות. שתהיה 

 גדולים מאוד. אוקיי. אז אמרנו מי בעד? 

 רגע, היה מכרז? מר שי קינן:

 אתה עובד עם אנשים, אתה רוצה להחליף את זה ליותר, מר מוטי ששון:
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 אין מכרז לטובת העניין? מר ראובן קייקוב:

מכרז למיטב ידיעתי. על מה שאנחנו משלמים להם  זה לא מגיע לסכומים של עו"ד יונת דיין:

למיטב ידיעתי זה לא מגיע לסכומים, זה זניח מאוד כי הם כולם רוצים לעבוד 

 איתנו.

 אבל זה לא רק עניין של עמלה זה גם עניין של תוצרים.  מר ראובן קייקוב:

 אני אמרתי, מי שנותן תוצאה יותר טובה, נו מה חשבת? מר מוטי ששון:

 תיק ההשקעות העירוני, יונת דיין:עו"ד 

 לך, לוקח מישהו אחר. מר מוטי ששון:

 היה איזשהו הליך מכרז שבחרנו, מר ראובן קייקוב:

 ברור. מר זוהר נוימרק:

 הנה, אומר לך זוהר. מר מוטי ששון:

 ראובן,  עו"ד יונת דיין:

 כן זוהר. מר מוטי ששון:

הרי טבלאות שאתה יכול לעשות השוואה בין  יש לך הליך בחירה מסודר, יש מר זוהר נוימרק:

 מנהלי תיקים.

 אז זה נעשה? מר ראובן קייקוב:

 ברור.  מר זוהר נוימרק:

 ראובן גם תיק ההשקעות העירוני, עו"ד יונת דיין:

 ראובן זה לא עבר מכרז, זה הכוונה נכון? מר יעקב מזרחי:

 זה לא בועדת המכרזים. גב' אלינור מטלון:

 לא צריך ועדות מכרז. :מר זוהר נוימרק

 לא צריך ועדות מכרזים. מר יעקב מזרחי:

 ברמת ההישגים, עו"ד יונת דיין:

 זה לא צריך לעבור מכרז. מר זוהר נוימרק:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 אנחנו בעד. מר יעקב מזרחי:

 היועצת המשפטית אומרת שלא נדרש הליך מכרז. מר ראובן קייקוב:

 מכרז. לא צריך מר יעקב מזרחי:
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, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, אוקיי. 2, 1מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . שני את? שני,2בעד. מי נגד? מי נמנע? הצעירים, רק  17, 16

 אני בעד.  גב' אלינור מטלון:

 את היית בעד? מר מוטי ששון:

 אני הייתי בעד. גב' אלינור מטלון:

 אלינור הייתה בעד.  ון:מר מוטי שש

 אתה רואה מה זה? יש סיעה ויש כל מיני דעות. מר יעקב מזרחי:

 אני עובר לסעיף הבא. אוקיי, אישור מועצת העיר, אושר, מר מוטי ששון:

 חבר'ה. מר יוסי זיידה:

 אישור מועצת העיר לחלוקת מלגות לפי מאצ'ינג.  מר מוטי ששון:

 

 לפי מאצ'ינג.אישור מועצת העיר לחלוקת מלגות  .20

הגענו להסכמות עם, בזמנו אני אומר אפילו דבר לזכותו של, הראשון שהציע  מר מוטי ששון:

לי זה היתה אוניברסיטת בר אילן נכון? באו אליי מבר אילן ואמרו לי 'תשמע 

אנחנו רוצים להקים קרן מלגות'. אמרתי 'על הכיפאק. תתנו שקל, תקבלו 

הל, גם כן. אמרנו 'מי שייתן שקל לטובת שקל'. ואז הלכנו גם למכללה למנ

 ילד חולוני אנחנו ניתן להם שקל'. 

 זה בקול קורא אבל עשינו. מר יוסי זיידה:

 זה הכול היה בקול קורא. תביא שקל, אתה היית בהיררכיה אתה לא יודע? מר מוטי ששון:

 עם יוסף ז"ל מה. מר יעקב מזרחי:

 נכון, מה היה? מר מוטי ששון:

 שקל תמורת שקל. רחי:מר יעקב מז

כל מי שמוכן לתת שקל לטובת ילד חולון אנחנו ניתן לו עוד שקל לטובת  מר מוטי ששון:

 הילדים. שכולם ילמדו ושלא יהיה מצב שמישהו לא לומד בגלל שאין לו כסף. 

 באיזה סכומים זה? מר זאב ניסים:

 כולם. מר מוטי ששון:

 בשנה? מר זאב ניסים:

 ודל של מלגות, לדעתי מיליון. סדר ג מר מוטי ששון:

 חבר'ה, קיבלתם את החומר.  מר מוטי ששון:
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 רגע תנו, גב' נעה צ'פליצקי:

 דקה רגע. קיבלתם את החומר. מר מוטי ששון:

 לא, לא קיבלנו חומר. קיבלנו הודעה.  גב' אלינור מטלון:

 למה לא קיבלנו חומר? גב' שני כהן מסילתי:

 כן, הדף הזה. מר מוטי ששון:

 לא, אין פה חומרים. רק הפירוט של, ר יוסי זיידה:מ

 רק השמות. גב' אלינור מטלון:

לפי מאצ'ינג ובתנאי שתושבי העיר והמתנדבים או על ידי עמותת מוסדות או  מר מוטי ששון:

על ידי גופים מוכרי המל"ג, מלגות מצוינות לתושבי העיר זה רק כספי 

הקהילה האתיופית, כספי העירייה העירייה בלבד. מלגה לתושבי העיר יוצאי 

בלבד. מלגת מצוינוער, זה ביחד עם המכון הטכנולוגי. כולן במצטבר עד גובה, 

 הסעיף התקציבי שאושר למעשה בתקציב העירייה,

 מה הסעיף? מה גובה? כמה בדיוק? גב' אלינור מטלון:

 אישור אכיפה, לא, אוקיי. זה, מר מוטי ששון:

 בה?מה הגו גב' אלינור מטלון:

 בגובה של מיליון. מר יוסי זיידה:

 אמרתי, סדר גודל של מיליון ש"ח. מר מוטי ששון:

זה מיליון ש"ח. יש לנו מלגות מצטיינים, מלגות, אתם תראו את זה  מר רחמים בינוני:

 בסעיפים.

 הכול ביחד זה מיליון? גב' נעה צ'פליצקי:

 כן.  מר מוטי ששון:

 הכול ביחד? גב' נעה צ'פליצקי:

 העירוני. רחמים בינוני: מר

 החלק העירוני. עו"ד יונת דיין:

 אנחנו מקבלים תמורה בדרך כלל. מר רחמים בינוני:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

רגע שנייה, תסבירי שוב. למה צריך לאשר את זה? שנים שעבר לא אישרנו  מר ראובן קייקוב:

 את זה. למה צריכים לאשר את זה?

 יא את הכול בצורה מסודרת. לעגן את הכול. תשמע, להב מר מוטי ששון:
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 הנה, מדברת ליאן. חבר'ה היא מסבירה. דקה. ליאן תתקרבי למיקרופון רק. מר יוסי זיידה:

 בואי תשבי איפה שזברלו, איפה שזברלו.  מר מוטי ששון:

, יש מלגות 15,000ש"ח, יש מלגות שמקבלים  10,000יש מלגות שמקבלים  גב' ליאן אבוחצירה:

. זה תלוי. זה תלוי המלגה. המלגה הכי גדולה שלנו היא 3,500קבלים שמ

 140ש"ח תמורת  10,000בעצם של פרח יחד עם מפעל הפיס שבה מקבלים 

שעות התנדבות. ראש העיר בא ואמר אני רוצה להעלות את המלגה לילד 

החולוני. שימו לב שהילד הוא תמיד במרכז, זה מה שחשוב פה. זה לא מעניין 

 החונך. מה שחשוב פה הוא הילד החולוני, כן. בעצם

 אנחנו בעד. מר יעקב מזרחי:

 רגע, שניה שניה. כבר שאלו את זה בדיוק, גב' נעה צ'פליצקי:

 היא שכנעה אותך? מר זאב ניסים:

 לא, אני לא הייתי נותן כל כך הרבה על מלגות. מר יעקב מזרחי:

 הקריטריונים, יעקב. וואו.  גב' נעה צ'פליצקי:

 מה נעה? מר יעקב מזרחי:

הקריטריונים למצטיינים, אני מבינה שיש קריטריונים וכולם ידועים להכול.  גב' נעה צ'פליצקי:

האם סטודנט יכול לקבל שנה אחרי שנה או בהפרש של שנתיים אותו אחד? 

 את יודעת על מה אני מדברת.

ו מאשרים את ההתקשרות של אני יודעת, אבל רגע אני אסביר. כרגע אנחנ גב' ליאן אבוחצירה:

עיריית חולון בכלל עם סך מלגות. אנחנו לא יורדים מה בעצם כל מלגה. 

ספציפית מלגת המצטיינים תרצי שאני אענה לך, בשמחה. יש ממש 

קריטריונים מסודרים ופרוטוקול, בשיחה. כרגע אישור המועצה פה הוא אך 

שאר העמותות, או ורק על ההתקשרות של העירייה אל מול מה שרצינו עם 

 עמותות או מוסדות שמוכרים על ידי המל"ג. 

 כן, את זה אני הבנתי. גב' נעה צ'פליצקי:

 אז מצטיינים, בשמחה אחרי זה אסביר לך. גב' ליאן אבוחצירה:

 פעם, אבל פעם נתתם גם לתואר שני היום הורדתם את זה. למה? מר שי קינן:

 ה.כבר לא, החזרנו את ז גב' ליאן אבוחצירה:

 לא, לא, זה חזר. מר מוטי ששון:

 חזר? מר שי קינן:

 אני עכשיו אלך לראות, גב' אלינור מטלון:

 לא, זה היה, פתאום הם הודיעו לי, אוקיי מי בעד?  מר מוטי ששון:
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 ליאן שאלו לגבי הבחירה. יש ועדה אחת שהיא למצטיינים, מר יוסי זיידה:

שלנו מחולקות. יש לנו, קודם כל פרח, כל מה שקשור אז אני אסביר. המלגות  גב' ליאן אבוחצירה:

בעמותות חיצוניות, פרח יש להם ועדה וקריטריונים שהם בוחרים. כל 

עמותה, כל עמותה זה תלוי. למשל מרוקו, בר אילן וכל אלה יש קריטריונים 

במלגות, ועדות שעובדים איתם. הועדות היחידות שהן מלגות, שהן בעצם 

 איפה שאין התקשרות או עם גורמים אחרים. ועדות עירוניות זה 

 זה עירייה בלבד? גב' נעה צ'פליצקי:

זה עירייה בלבד, שזה מצטיינים ויוצאי קהילה אתיופית. זה הכול. זה שתי  גב' ליאן אבוחצירה:

 ועדות שהן היחידות. כל השאר,

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 אז מה מאשרים? מר ראובן קייקוב:

 את ההתקשרות.  וימרק:מר זוהר נ

 רק את ההתקשרות. גב' ליאן אבוחצירה:

 יש החלטה להתקשרות בנושא מלגות. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 פה אחד, פה אחד. מר מאיר חלבי:

בעד. אין נגד,  19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 עובר לסעיף הבא.. אני אושראין נמנעים. 

 תודה רבה לליאן. מר יוסי זיידה:

 

 אישור אכיפה דיגיטלית בנתיבי תחבורה ציבורית . .21

 אישור אכיפה דיגיטלית בנתיבי תחבורה ציבורית. בבקשה, מי מדבר? מר מוטי ששון:

 נתיבים, סליחה, נתיבים? יש לנו תחבורה ציבורית בחולון? מר יעקב מזרחי:

 לחולון, מה קרה לך?בכניסה  מר מוטי ששון:

 יעקב אתה רוצה תשובות? עו"ד יונת דיין:

 )מדברים ביחד(

 יעקב אתה גם רוצה תשובות על השאלות? עו"ד יונת דיין:

 כן. מר יעקב מזרחי:

 אז בוא תקשיב רגע.  עו"ד יונת דיין:

 אוקיי.  מר יעקב מזרחי:
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, מה שנקרא מהיר לעיר, יש כבר עבודה על נתיבי תחבורה ציבורית אותם עו"ד יונת דיין:

מעפילים לכיוון תל אביב -בחלקם זה נתיבים אחרים. מצומת הלוחמים

קוממיות גם -גן שומרון ואהרונוביץ'-', קוממיות22התבצעה עבודה בתחילת 

 '. 23צומת לוחמים מעפילים במהלך -אילת-', בשדרות יוספטל22במהלך 

 זה כבר משהו אחר. מר יעקב מזרחי:

רגע. השעות בחלקן יהיו שעות מוגבלות, בחלקם יהיו תואמות ימים כדי  :עו"ד יונת דיין

שבמקביל להקמת נתיבים האלה נוכל להיערך ולהתקין תשתית אכיפה 

א' לתקנות  2א' י"ב לפקודת התעבורה ולפי תקנה  27דיגיטלית לפי סעיף 

התעבורה הפעלת מצלמות ברשות מקומית לשם תיעוד שימוש בנתיב 

צריכה להתקבל החלטת מועצת עיר שיש  2016ית התשע"ז תחבורה ציבור

 רצון, כוונה ולצאת לדרך להכין תשתית לאכיפה דיגיטלית.

 זה מוגבל, מר שי בר:

 אני רוצה לשאול אותך שאלה.  מר יעקב מזרחי:

 בר שאל, התחיל לדבר, אתה קופץ עליו. מר זוהר נוימרק:

 אחר כך חלבי. מר מוטי ששון:

 בל לרחובות שהקראת או שזה כל פעם,זה מוג מר שי בר:

נכון לרגע אלה המקומות שבהם עומדים הנת"צים ועליהם אנחנו יכולים  עו"ד יונת דיין:

לקבל החלטה. כשנעבוד על עוד אזורים ומועצת העיר תצטרך לקבל החלטת 

 אכיפה נוספת.

 לוי אשכול גם יהיה? מר שי בר

 לדעתי, מר מוטי ששון:

 אשכול יש,לוי  עו"ד יונת דיין:

 לא דיגיטלי. אוקיי, מר מוטי ששון:

 מוטי אני רוצה להגיד, העיר שלנו חולון היום לא מרושתת, מר יעקב מזרחי:

 רגע שנייה, עו"ד יונת דיין:

 אני לא שומע חברים. מר מוטי ששון:

מצלמות  60חבר'ה, העיר חולון עדיין לא מרושתת במצלמות. יש לנו אולי  מר יעקב מזרחי:

 . 70ות פה, שעובד

 העלנו שאילתא על זה. גב' שני כהן מסילתי:

עכשיו, דובר שבעצם העיר תהיה מרושתת כשיגמרו עם הסיבים האופטיים,  מר יעקב מזרחי:

 נכון? אני צודק או לא?
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 אבל זה סוג שונה של מצלמות. צריך להבחין.  עו"ד יונת דיין:

 ? המצלמות לא קשורות לסיבים אופטיים מר יעקב מזרחי:

 האכיפה הדיגיטלית בנת"צים לא קבועה, מר יוסי זיידה:

זה גם מצלמות. מה זה בגלל, מצלמות קיימות בעיר ולא עובדות המצלמות.  מר יעקב מזרחי:

 לאכיפה הן עובדות.

 הן יעבדו לכל מטרה, גם לביטחון. מר מאיר חלבי:

 חלבי,  מר יעקב מזרחי:

 מאיר זה לא נכון. עו"ד יונת דיין:

זאת אומרת מה שאתה אומר לי שעושים דו"חות יש מצלמות, אבל לסדר  קב מזרחי:מר יע

 הטוב אין מצלמות. 

 יעקב תקשיב למה שאומרת יונת. מר יוסי זיידה:

יש לכל מצלמה שמקבעים בעיר חייב להיות מטרה ידועה, מיקום ידוע,  עו"ד יונת דיין:

מדויקים וברורים.  פרסום ידוע ורזולוציית תמונה צפייה לפי כללים מאוד

מצלמה שמוקמת לצורך אכיפת נת"צ זה הדבר היחידי שהיא יכולה לעשות. 

מצלמת שמוקמת לצורך ביטחון וסדר ציבורי, זה מה שהיא יכולה לעשות. 

היא לא יכולה לעשות נת"צ, היא לא יכולה לעשות דברים אחרים. כל 

י נת"צ, יש המצלמות האלה כרגע פה שאנחנו מדברים עליהן לאותם מסלול

אחוז או משהו דומה ממשרד התחבורה. אלה  70להם מימון לא זוכרת אם 

כספים ייעודיים למצלמות מסוג מיועד למטרות ספציפיות כי המדינה רוצה 

 לקדם את הנת"צ, את חלופת התחבורה הציבורית. להקל על נוסעי תחבורה. 

 אין לי בעיה עם זה, רק שואל, מר יעקב מזרחי:

השאלה של מצלמות שנפרסות בעיר לצורכי ביטחון, לאכיפת עבירות איכות  דיין:עו"ד יונת 

 חיים מה שנקרא היא שאלה נפרדת. אלה מצלמות נפרדות עם ייעוד נפרד. 

 אז אותם סיבים אופטיים, תאמין לי, על אותם סיבים אופטיים, מר יעקב מזרחי:

 רה לא תשתמש בזה?בנת"צ רכב שוד בורח ומצלמים אותו. המשט מר מאיר חלבי:

יש כללים ברורים מתי מותר למשטרה לאכוף ומתי לא. ואנחנו נפעל על פי  עו"ד יונת דיין:

 הן. 

רגע יונת, אני רוצה לשאול שאלה. איפה, אנחנו, על מה, על איזה אזור אנחנו  בשארי:-גב' עינב קפלן

 הולכים להצביע?

 היא הקריאה. מר מוטי ששון:

 סליחה היה רעש, לא שמעתי. בשארי:-גב' עינב קפלן
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 צומת לוחמים, עו"ד יונת דיין:

 רגע, רגע, מר שי קינן:

 איפה? בשארי:-גב' עינב קפלן

' אמורה להסתיים כבר 22מעפילים לכיוון תל אביב, בתחילת -צומת לוחמים עו"ד יונת דיין:

קוממיות גם בתחילת או אמצע -דן שומרון אהרונוביץ'-העבודה. קוממיות

נתונים שנתנו לי. אני לא תשתיות, אני לא מבינה במשרד התחבורה. ', זה ה22

' והוסיפו גם את 23מעפילים במהלך -אילת צומת לוחמים-שדרות יוספטל

 לוי אשכול.

 בעתיד אמור גם להיות קוגל, סוקולוב עד הלוחמים. מר ארז ניסים:

 עוד שאלה אחרונה. מר ראובן קייקוב:

 ץ כבר חבר'ה.טוב, זה בכל האר מר זאב ניסים:

 הקנסות שיגיעו הם יבואו לקופת העיר? מר ראובן קייקוב:

 לעיר. מר מוטי ששון:

 אם ניתן על פי התקנות האלה, אז כן.  עו"ד יונת דיין:

 יש לי שאלה. מר שי קינן:

 כן שי. מר מוטי ששון:

אפשר באותה הזדמנות, הרי, הרי אנחנו כבר שם נעשית עבודה במקום  מר שי קינן:

תקנת מצלמה. יש אפשרות להתקין על המצלמה של נת"צ מצלמה ומו

 שמתעסקת גם בנושא ביטחון ואז נשתמש כבר באותו משאב?

 אתה לא יכול. מר ארז ניסים:

 לא חוקי? מר שי קינן:

 אבל זה, שייק'ה, ביטחון על מה? מר יעקב מזרחי:

 סוקולוב. למה? זה בתוך העיר, הוא אומר לך הסתדרות, בשארי:-גב' עינב קפלן

 איזה הסתדרות? מר יעקב מזרחי:

 הוא אומר שבהסתדרות, בויצמן. בשארי:-גב' עינב קפלן

חברים, דקה חברים, עינב. מי בעד אישור אכיפה דיגיטלית בנתיבי תחבורה  מר מוטי ששון:

, 5, 4, 3, 2, 1ציבורית כמו שהקריאה היועצת המשפטית, כולל העתידיים כן. 

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12 ,11, 10, 9, 8, 7, 6

 , בבקשה רחמים. 2021. אני עובר לסעיף הבא. עדכון תקציב רגיל לשנת אושר
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 .2021אישור עדכון תקציב רגיל לשנת  .22

. תוספת של 1,499,452,365-טוב. אז אנחנו מדברים כאן על עדכון מ מר רחמים בינוני:

. אפשר לראות את השינויים. אנחנו קיבלנו כאן 1,543,970,075-ל 44,517,710

מיליון. הנחת פטור ארנונה,  6שיפוי ממשרד הכלכלה עבור הארנונה, 

 מיליון. 19העירייה נתנה לעסקים 

 נתנה? מה זאת אומרת? מר שי קינן:

 מה זה נתנה? קיבלה מהמדינה, מה זה נתנה. מר יעקב מזרחי:

 לא, תסתכל. מר רחמים בינוני:

 כי היא קיבלה.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב, תשמע עד הסוף. מר מוטי ששון:

 מיליון, זה המשמעות. 19מיליון ונתת  6קיבלנו מהמדינה  מר רחמים בינוני:

 מה? מר יעקב מזרחי:

 כן. מר רחמים בינוני:

 לעסקים נתת הארכה על חשבון העירייה? לא הבנתי פה, לא, לא הבנתי. מר יעקב מזרחי:

 הנחות פטור ארנונה. העירייה נתנה פטור, מים בינוני:מר רח

 זה בגלל הקורונה? מר יעקב מזרחי:

 מיליון. זה הביצוע סך הכול, 19בגלל הקורונה, לעסקים,  מר רחמים בינוני:

 העירייה נתנה את הפטור הזה? מר יעקב מזרחי:

 כן.  מר רחמים בינוני:

 לא קיבלה את זה מהמדינה? מר יעקב מזרחי:

 מיליון ממשרד הכלכלה כרגע.  6קיבלנו שיפוי  רחמים בינוני: מר

 זהו? מר יעקב מזרחי:

 כרגע זה מה שקיבלנו, כן. מר רחמים בינוני:

 בהמשך נקבל עוד. גב' אלינור מטלון:

 אני יודע שזה שקל על שקל. מוטי, זה שקל על שקל.  מר יעקב מזרחי:

 זה לא. עו"ד יונת דיין:

 קב, זה אמור להיות שקל על שקל.יע מר רחמים בינוני:

 רחמים, תמשיך.  מר מוטי ששון:
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טוב, יש פה גם הכנסות ממשרד החינוך שקיבלנו עוזרי חינוך קורונה, קורונה  מר רחמים בינוני:

 בגני ילדים.

רגע, רגע, אני רוצה לשאול על זה משהו. אולי לא הבנתי נכון. עוזרי חינוך  גב' נעה צ'פליצקי:

 תם ממשרד החינוך, זה כולל סל צמצום פערים? אז מה זה?קורונה שקיבל

 557מיליון עבור עוזרי חינוך. קיבלנו מסגרות קיץ  2.900לא, לא. קיבלנו  מר רחמים בינוני:

 מיליון. 4.182. סך הכול קיבלנו 627אלף, סל צמצום פערים קיבלנו 

 ?627צמצום פערים רק  גב' נעה צ'פליצקי:

 אנחנו כל פעם מקבלים, כן.  מר רחמים בינוני:

 זה החשבון? זה לא הסך הכול? גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, לא, בסדר? מר רחמים בינוני:

 טוב חברים, יש שאלות? כן, בבקשה.  מר מוטי ששון:

 כן.  גב' אלינור מטלון:

מיליון הנחות,  19התנדבתי בועדת כספים אז אני, סליחה, אני מצטער.  מר ראובן קייקוב:

 ור מקורונה למה זה תוספת בהכנסות?הנחות פט

כי זה גם הכנסה וגם הוצאה. זה ההנחיות הרישומיות. אתה תראה את זה  מר רחמים בינוני:

 גם בהוצאה ובהכנסה. תסתכל, כן. 

מיליון ש"ח הכנסות מדמי זיכיון למטרת פיתוח  14דמי זיכיון יש פה  מר ראובן קייקוב:

 תיאטרון רשת קהילה ופנאי.

כן, זה גם רישומי, אתה תראה את זה גם בהכנסה. רק אלה הנכסים. אז  בינוני: מר רחמים

אחוז מהפעילויות  10ההמלצה שאנחנו קיבלנו ולחייב אותם דמי זיכיון זה 

מיליון. אתה  11.665מיליון, הרשת  2.650-שלהם אז החברה לפיתוח חויבה ב

 רואה את זה גם בהכנסה וגם בהוצאה.

 פעולה רישומית.זה  מר זוהר נוימרק:

מיליון. טיפול משפטי,  4.3עוד שאלה. השתתפות במוסדות, פיתוח ושונות  מר ראובן קייקוב:

 השתתפות עצמית בקופת ביטוח, מה זה?

אלף ש"ח.  100אז אני אגיד לך מה זה. זה מתחלק. טיפול משפטי חסר לנו  מר רחמים בינוני:

עים. הבעיה היא שזה כל השתתפות עצמית גוף, אנחנו פשוט, זה לפי הביצו

הזמן הולך ועולה הביטוח, אתם שמים לב לזה. קופת ביטוח זה כל הסיפור 

של השריפה שהייתה במדיטק שעדיין לא קיבלנו את הכסף, אבל צריך 

אלף ש"ח. והשתתפות עצמית רכוש שמנו כאן רזרבה כאילו  500לשלם, זה 

קבל בעקבות ההצפות מיליון לטובת הבקשות, כאילו, צפויות שאולי נ 3של 

 שהיו והכול.



 540 פרוטוקול 05.12.2021 –ליום  46מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

66 
 

 עד עכשיו לא קיבלנו כסף על המדיטק? גב' שני כהן מסילתי:

אלף עדיין לא קיבלנו. זה משפטית מול הביטוח אבל אנחנו חייבים לתת  500 מר רחמים בינוני:

 כסף.

 זה כבר בקשות שהוגשו או שיוגשו? מר ראובן קייקוב:

אני חייב לשריין  2021-העתיד ולכן בגלל שזה קרה ב לא, אנחנו צופים את מר רחמים בינוני:

 ולכן אנחנו את התקציב פה כדי שיהיה לנו.  2021-את התקציב ב

 לדצמבר.  31-אבל התקציב ייחתך הרי ב מר ראובן קייקוב:

ואז אם אנחנו רואים שיהיו בקשות אני עושה הפרשות ומעביר את הכסף, כי  מר רחמים בינוני:

 '. 21-אני חייב לתקצב את זה ל 2021-ברגע שזה היה בזה חוקי התקציב. 

 מיליון האלה יעברו גם לשנה הבאה במידה ואין? 3-ובעצם אז ה גב' אלינור מטלון:

 כן.  מר רחמים בינוני:

 יש עוד שאלות? מר מוטי ששון:

 כן, יש עוד שאלות. יש תשלומים לפי,  מר ראובן קייקוב:

 סליחה. מה? מה? מר רחמים בינוני:

 סיימתי. מר שי קינן:

 אוקיי. שני בבקשה. מר מוטי ששון:

אני רוצה לשאול שאלה. בהוצאות, מנהל החינוך הפורמלי אז מה זה הוצאות  גב' שני כהן מסילתי:

 משנים קודמות?

כן, יש לנו נושא של תלמידי חוץ. אז יש לנו תלמידי חוץ של חולון שלומדים  מר רחמים בינוני:

דים שאנחנו מקבלים, כאילו, עבור תלמידי חוץ. כאן זה בחוץ ויש לנו תלמי

מיליון  1.5עבור תלמידי חוץ שעיריית חולון שולחת. היינו צריכים לשלם עוד 

וזה התקציב. היה לנו, אני אגיד לך את זה, זה ספציפית לגבי בת ים. כי בת 

ים לא שילמו לנו ואנחנו לא העברנו להם את הכסף. ברגע שהם שילמו לנו 

מיליון  1.4מיליון מול  1.5חנו העברנו להם את הכסף אז היה כאילו אנ

 שהעירייה העבירה לנו.

 הבנתי, תודה. גב' שני כהן מסילתי:

 אוקיי. יש עוד שאלות? מר מוטי ששון:

 כן, אני עוד שאלה. מה זה הסעיף של ספריות? העברה מסעיף ספריות? גב' נעה צ'פליצקי:

רה שפנו אלינו מהחברה לתיאטרון, אמרו לנו שאם אנחנו נשנה כן, מה שק מר רחמים בינוני:

מיליון ממשרד התרבות. זה פשוט שינוי  4.5-את הסעיפים הם יוכלו לקבל כ
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רק בסעיפים, את תראי שזה מסתכם לאפס כדי שהם יוכלו לקבל כספי 

 השתתפות ממשרד התרבות.

על פי מכתבו של אמנון ארץ  2021אוקיי, מי בעד עדכון תקציב רגיל לשנת  מר מוטי ששון:

הן בצד  ₪ 1,543,970,075-שמסתכם ב 21.11.2021-קדושה גזבר העירייה מ

 , שי, כן או לא? 8, 7, 6, 5, 4, 3, ניסן? 2, 1 ההכנסות ובצד ההוצאות. מי בעד?

 נמנע. מר שי קינן:

 . 5? נמנע אחד, בלי . מי נמנע4, 3, 2, 1בעד, מי נגד? נגד  .14, 13, 12, 11, 10, 9 מר מוטי ששון:

 אושר. ניסן, יעקב,  מר יוסי זיידה:

 לא, יעקב הצביע בעד. יעקב הצביע בעד.  מר מוטי ששון:

 נגד. 4 מר ניסן זכריה:

 נגד. 4אז  עו"ד יונת דיין:

 אני בעד. לא נגד. מר יעקב מזרחי:

 . בסדר.5נגד, לא  4אוקיי אז  עו"ד יונת דיין:

 ה שיהיה לפרוטוקול. הוא רוצ גב' שני כהן מסילתי:

אני עובר לסעיף הבא. עדכון תב"רים על פי מכתבו של גזבר   אושר.אוקיי,  מר מוטי ששון:

 . כן, רחמים.23.11.2021-העירייה אמנון ארץ קדושה מה

 

 .2021אישור עדכון תקציב פתוח לשנת  .23

 ,11טוב, מדובר פה בתוספת של  מר רחמים בינוני:

 רגע חברים.  מר מוטי ששון:

 אם יש שאלות אני מוזמן לענות. יש שאלות?  מר רחמים בינוני:

 כן. מר ראובן קייקוב:

 כן? מר רחמים בינוני:

מיליון ש"ח. מה זה שיפוץ של העירייה של  8עלויות בנייה משרדי עירייה  מר ראובן קייקוב:

 המשרדים נשמח מאוד לשמוע. 

 המשרדים קיימים כבר, קיבלנו מעטפת. מר מוטי ששון:

 אה, קיבלנו מעטפת? מר ראובן קייקוב:

 ועכשיו אנחנו מניידים עובדים מבניין העירייה לשם כדי, יותר מדי צפוף פה. מר מוטי ששון:

 שיפור תנאי העבודה, שיהיה אפשרות לקבל קהל. עו"ד יונת דיין:
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 מה ההיקף של המשרדים שקיבלנו שם? מר ראובן קייקוב:

 אלף מטר. מר ארז ניסים:

 אלף מטר ברוטו. י ששון:מר מוט

 אמרתם שזה פחות לקבלת קהל אבל. מר שי בר:

 כולל הכול? זה כולל הצטיידות? מר ראובן קייקוב:

לא, מפנים מכאן את הגופים שלא נותנים קבלת קהל כדי פה לרווח את קבלת  מר רחמים בינוני:

 הקהל לכל הגופים שנותנים.

 נגיד עכשיו יושבים בחדר. אין לך פרטיות. עובדים 3יש שם עובדים, יש  מר מוטי ששון:

 אין פרטיות למי שנכנס ולכן, מר ארז ניסים:

 יש פירוט של איזה משרדים עוברים? מר שי בר:

 כן,  מר מוטי ששון:

 מי שאמור לעבור זה, מר ארז ניסים:

 יחידות שונות. מי שנמצא באזור התעשייה, מר מוטי ששון:

 פשר להוסיף עובדים. יש יותר מקום, א מר מאיר חלבי:

 אתה מרווח.  מר מוטי ששון:

 יש לי שאלה. גב' שני כהן מסילתי:

 שני שואלת שאלה. מר יוסי זיידה:

 יש לי כמה שאלות. קודם כל, מה זה קרן חילוט? גב' שני כהן מסילתי:

קרן חילוט זה קרן של הרשות הלאומית לביטחון קהילתי. קיבלנו שם כסף  מר רחמים בינוני:

 .18ועכשיו קיבלנו עוד  50בת ניידת ולכן זה, קיבלנו לטו

 מה שהייתה פעם ניידת אל"ם? גב' נעה צ'פליצקי:

 כן. מר רחמים בינוני:

 בגנים ונוף, מה זה אומר הכנסות מתושבים שקשור לנטיעות? גב' שני כהן מסילתי:

לשלם על עץ  זה מה ששאלתם לפני כן. כשתושב רוצה לכרות עץ הוא חייב מר רחמים בינוני:

חדש שנוטעים אותו, זה ההכנסות שאנחנו מקבלים כדי שהוא יוכל לכרות 

 שהוא מקבל אישור מפקיד היערות.

 מה באמת? מר יעקב מזרחי:

 כן, בטח. מר רחמים בינוני:

 מה הסכום? מר יעקב מזרחי:
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 ש"ח. 3,000זה אחד תמורת אחד, זה משהו כמו  מר רחמים בינוני:

אלף ש"ח וזה הועבר לניהול  100בהקמת ספרייה של בית ספר קוגל אז נתרמו  :גב' שני כהן מסילתי

עצמי של בית הספר. איך בעצם זה עבר לניהול עצמי של בית הספר? כאילו, 

 כמה קיבלו מלכתחילה?

 הם כבר קיבלו את הכסף לטובת, מה? מר רחמים בינוני:

 ,350כן, אנחנו רואים. הם קיבלו  גב' שני כהן מסילתי:

אלף להשבחה. לאור התרומה שקיבלנו,  350לא, לא. היה בהתחלה, הקצבנו  ר רחמים בינוני:מ

אם אתם זוכרים במועצה הקודמת אישרנו פה תרומה של דוקטור משה 

דרוקר, אז אנחנו משנים את זה מהשבחה לתרומה. במקביל אנחנו מציינים 

אלף, כדי  100שכבר משרד החינוך העביר את הכסף לבית הספר, את חלקו, 

 אלף ש"ח.  450אלף. כלומר סך הכול העבודה תהיה  100שיהיה שם עוד 

 .350אבל רשום פה  גב' שני כהן מסילתי:

אלף שכבר הועבר ממשרד החינוך לבית הספר  100זה התרומה. ועוד  350לא,  מר רחמים בינוני:

 כדי שיממן את התוספת. 

 אוקיי. נכסים עירוניים, גב' שני כהן מסילתי:

 שני עוד שאלות? מר מוטי ששון:

 ש"ח נכון? 8,000כן. בנכסים, אתם מפריעים לי. בנכסים עירוניים יש  גב' שני כהן מסילתי:

 מיליון, זה מה שראובן שאל לגבי אלף המטר של העירייה. 8 מר רחמים בינוני:

 זהו, אז אני רוצה לדעת כמה מטראז' יהיה למשרדי העירייה. גב' שני כהן מסילתי:

 אלף מטר. אלף מטר ברוטו. מר רחמים בינוני:

 עוד שאלה. מר ראובן קייקוב:

 חכה רגע, היא לא סיימה. סיימת שני? מר מוטי ששון:

 כן, תודה. גב' שני כהן מסילתי:

בסעיף הקודם את האמת, האם תקציב העירייה אמור בסופו של דבר  מר ראובן קייקוב:

 להסתיים, הוא אוזן או עם עודף וזה,

ראובן אנחנו עכשיו התחלנו את דצמבר. לא יודעים את ההכנסות שיהיו לנו  ר רחמים בינוני:מ

בדצמבר. אני מעריך שכמו שראש העיר בודק אותנו כל יום, לא נסיים אותו 

 בגירעון. 

 אין גירעון. מר מוטי ששון:

 לא יהיה גירעון בעיריית חולון. מר רחמים בינוני:
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עד? מי בעד אישור תקציב התב"רים על פי מכתבו של גזבר אוקיי, מי ב מר מוטי ששון:

, 2, 1.ש"ח, מי בעד? 11,502,180שמסתכם לסך הכול  23.11.2021-העירייה מ

בעד. אין נגד,  19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3שני? 

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר.אין נמנעים. 

 ת שירות.הארכ עו"ד יונת דיין:

 רחמים תודה רבה.  מר יוסי זיידה:

 תודה רחמים. גב' שני כהן מסילתי:

 

 גימנסיה נבון . -הארכת שירות לגב' קונין טטיאנה לבורנטית מדעית  .24

הארכת שירות של גברת קונין טטיאנה לבורנטית מדעית בגימנסיה נבון. אני  עו"ד יונת דיין:

דול לגייס לבורנטים. הגברת חושבת שאתם כבר מכירים, יש קושי מאוד ג

עדיין כשירה )לא ברור(. כמובן לא מונעת קידום אחרים, מאפשרת לתלמידי 

 הגמנסיה להשלים את ההכשרה הנדרשת שלהם.

 יש אפשרות לנסות לגייס כן, מר ראובן קייקוב:

 מנסים. מר מוטי ששון:

 אין, אין לך. יש מחסור אדיר בארץ.  מר זוהר נוימרק:

 כמעט שלא הולכים לתפקידים הזה. כל הזמן יש ניסיון לגייס. ין:עו"ד יונת די

 אז בסדר. זה חשוב, חשוב להדגיש שכן נעשים ניסיונות, מר ראובן קייקוב:

 ברור מה, משרד החינוך זה, גב' נעה צ'פליצקי:

, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מי בעד? אוקיי מי בעד? מר מוטי ששון:

 .אושרועינב גם, כן? אוקיי.  19, שי מה אתה? בעד? 17

 

 מינוי מר דרור שלו כדירקטור נציג רשות התאגיד "מי שקמה". .25

 סעיף הבא. מינוי מר דרור שלו כדירקטור נציג בעצם, מר מוטי ששון:

 זה נציג הרשות והעירייה. מר יעקב מזרחי:

אחוז? רק מבחינת התקן  100ה זה מוגדר, זה של יש לי שאלה, כמנכ"ל עיריי בשארי:-גב' עינב קפלן

 שלו בעירייה. אתה יכול להגיד כמה מילים?

 הוא אומר, אחראי, גב' נעה צ'פליצקי:

הוא מנהל אגף הביטחון. נבדק בתאגיד, רצו, מצאו שהוא מתאים. אישרו  מר יוסי זיידה:

 שהוא מתאים ועל בסיס זה.
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גבי זה. למה שלא מנהל אגף התשתיות שהוא יותר עוד שאלה, עוד שאלה ל מר ראובן קייקוב:

 מתאים,

 הוא מצוי במקום אחר. מר יוסי זיידה:

 מי בעד? מי בעד? מר מוטי ששון:

 הוא מביא את הפן של חירום לתאגיד. מר יוסי זיידה:

, 7, 6, 5, 4, 3, חבר'ה הצעירים. 2, חבר'ה, 2אוקיי, מי בעד? ניסן אתה בעד?  מר מוטי ששון:

נמנעים. אוקיי.  3. מי נגד? מי נמנע? הצעירים 15, 14, 13, 12, 11, 01, 9, 8

 תודה רבה. הישיבה נעולה.  אושר.
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